
 

Bůh tohoto zlého věku 
 

1 Skloňme naše hlavy. Drahý nebeský Otče, jsme dnes ráno 
vděčni za to, že můžeme věřit. Bylo to umožněno prolitím krve Tvého 
Syna Ježíše, abychom byli účastníky Jeho milosti a stali se syny a 
dcerami Božími skrze Jeho poslušnost až na smrt na kříži a abychom 
byli ospravedlněni vírou v Něho i v Jeho vzkříšení. A teď se Duch svatý 
rozlil v našich srdcích. 

Lukáš 24:32 

2 Jsme vděčni za tu možnost, že jsme dnes ráno mohli přijít na 
toto místo a sdílet naše myšlenky a uctívat Tě a vyjadřovat to písněmi a 
svědectvími, čtením Žalmů, čtením z Tvého Slova, se slavnostním 
očekáváním na Ducha svatého, který nám přinese poselství určené pro 
tuto hodinu. Uděl to, Pane. Ať náš pobyt tady dnes je přínosem. A když 
budeme odcházet z této budovy, dej, abychom byli jako ti, kteří se 
vraceli z Emaus: „Copak v nás naše srdce nehořelo, když k nám na 
cestě mluvil?“ Dej nám tyto věci, věčný Bože, ve jménu Ježíše Krista. 
Amen. Můžete se posadit.  

3 Dobré ráno, přátelům zde… tady v modlitebně, a také přátelům 
po celém národě, od západního pobřeží, znovu dnes ráno, až na 
východní pobřeží a na severu a jihu, kteří jsou připojeni k telefonnímu 
přenosu. 

4 Tady v Indianě máme hezký den. Je trochu pod mrakem, 
chladno, ale velice příjemně. Modlitebna je naplněna až na dvůr a 
všude kolem stěn. Jsme ve velkém očekávání, že nás Pán dnes navštíví. 
A doufáme, že Bůh nám dá prožít, ať už jsme kdekoliv, skvělý den. Je to 
dobrý den, protože nám byl darován Pánem. Nezáleží tedy na počasí, 
je to dobrý den. Jsme šťastni, že tady můžeme být, šťastni, že můžeme 
mít příležitost vyjádřit před tímto světem naši víru v Ježíše Krista. A 
chceme využít každou příležitost, která nám byla dána, abychom 
vyjádřili Jeho lásku, a to co pro nás udělal. 

5 Dnes jsme… Před chvílí mi byl dán pokyn, abych něco oznámil, 
a pak mám tady ještě několik věcí, o nichž bych se rád zmínil. Jedna z 
nich, to byla zpráva, která mi byla dána ohledně schůze správní rady, 
jež se konala včera večer. Jeden z diakonů místního sboru se 
přestěhoval do Arizony, je to bratr Collins, náš drahý bratr. A zatímco 
tady není, správní rada jmenovala bratra Charlie Coxe, aby po dobu 
jeho nepřítomnosti zaujal jeho místo. A bratr Charlie Cox byl oficiálně 
jmenován staršími, nebo správou diakonů tohoto sboru, aby zaujal 
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místo bratra Collinse po dobu jeho nepřítomnosti. 

6 A chtěl bych ještě zopakovat jednu věc. Chtěl bych poděkovat, 
vám lidem — protože někteří z vás možná budou muset odjet domů 
ještě předtím, než se bude dnes večer konat uzdravovací bohoslužba — 
za ty krásné dárky, ty malé pozornosti. Když jsme sem přijeli, bylo nám 
přineseno hodně jídla. A manželka, já a celá rodina si toho opravdu 
vážíme. Někdy zapomenu ohledně toho něco říct. Jsem příliš 
zaneprázdněn, však víte. Moje mysl je po celou dobu v takovém víru. Je 
to způsobeno lidmi nejen tady z této modlitebny, ale z celého světa, 
vidíte. A právě to způsobuje, že jsem v neustálém víru. 

Skutky 6:3 

7 Někdo se zmínil o zasvěcení nemluvňat, o službě křtu, a tak 
dále. To je velice krásné. Chtěl bych to udělat, ale to jsou takové fofry, 
že to nestíhám. Musím udržet svoji mysl na věcech toho poselství. Víte, 
Bible říká, že apoštolové… nebo spíše apoštolové v Bibli řekli: „Proto, 
bratři, vyberte ze svého středu muže dobré pověsti, plných Ducha 
svatého a moudrosti, aby se mohli věnovat těmto záležitostem.“ A já 
jsem řekl Billymu… 

 On řekl: „Táto, budeš tentokrát zasvěcovat děti?“ 

 Řekl jsem: „Ó!“ Vidíte? Mám jich tady tolik, kteří čekají na 
zasvěcení — to je v pořádku — ale budu se muset vrátit a věnovat 
mimořádně jeden den na zasvěcování nemluvňat. A tak bych to rád 
udělal.  

8 Tedy… Ale chceme poděkovat každému z vás z našich srdcí, 
manželka, děti, celá rodina. Ti lidé nám přinášejí zavařeniny, máslové 
fazole, cukrové melouny, jahody, všechno, co mohou přinést, to 
přinášejí. 

9 Jednou nám jeden vzácný bratr a sestra přinesli velkého 
krocana. Stále ho jíme. A tak prostě… Ach, budeme to muset 
zkonzumovat, než odjedeme. Pokud ne, manželka to bude muset vzít s 
sebou. A tak si těch věcí opravdu vážíme. Mnohé z těchto lidí znám. 
Některé neznám. Když sem přijedeme, ty věci leží na verandě. A tak 
opravdu si toho cením. A mnoho z vás, mám… jsem viděl a mnohé jsem 
neměl příležitost vidět, ale věřím, že všichni chápete, že bych rád, 
pokud možno navštívil každého z vás, ale já jsem jenom jeden. Nemohu 
se všude dostat. Dělám všechno, jak nejlépe mohu. 

10 A tak Bůh buď s vámi. Jsem si jist, že je někdo, kdo bude s vámi, 
a to je Ježíš Kristus; a On to dokáže. On je ta jediná Osoba, která je 
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všudypřítomná a je také všemohoucí, a tak se může postarat o každou 
potřebu. A je rovněž vševědoucí, zná vaše potřeby, ví, co potřebujete. 

11 Svěřuji každého z vás, u kterého jsem nebyl… Pospíchal jsem, 
jak jen to bylo možné, abych nikoho nevynechal, dokonce od chvíle, 
kdy jsem dnes ráno přišel. A pokud jsem někoho minul, všemohoucí 
Bůh se postará o všechny vaše potřeby podle svého bohatství ve Slávě. 

12 Nedokážu to úplně celé přečíst — je to nějaké zvláštní 
oznámení. Myslím si, že ho musel napsat Billy Paul, a tak… On je jako 
já. Já nedokážu přečíst ani sám po sobě. Píšu, jako kdybych používal 
svůj vlastní těsnopis. A kdybyste tady viděli některé moje texty, moje 
poznámky… Myslíte si, že byste tomu rozuměli? Mám tady jakoby 
hvězdu přicházející po mostě, a tak dále, prostě všechno. [Bratr 
Branham čte oznámení.] V pořádku. 

13 A tak další věc, kterou bych tady rád oznámil, je, že dnes večer 
bude uzdravovací bohoslužba. Budeme se dnes večer modlit za 
nemocné, a tak doufám, že tady budete. 

14 A posíláme pozdravy všem lidem ve jménu Pána Ježíše, kteří 
jsou shromážděni po celé zemi. Ať vás Bůh dnes ráno požehná. Někteří 
z vás se už blížíte k poledni. V New Yorku je už poledne a v Arizoně a 
na západním pobřeží je teprve sedm ráno. A my jsme tady někde 
uprostřed. A tak Bůh vám žehnej, když budete poslouchat. 

15 Nuže, to může být… Měl jsem na srdci, když tady budu… jelikož 
nám nebyla dopřána velká posluchárna; nakonec nám však dali v 
jistém smyslu povolení. Mohli bychom mít jednu bohoslužbu, ale 
nemohli bychom se tam modlit za nemocné. A to je moje služba. Musím 
dělat to, co mi říká Duch svatý, a tak jsem to odmítnul. Chci mít 
naprostou svobodu ohledně toho, co Duch svatý říká, abych dělal, 
rozumíte. A tak jsem uvažoval, že bychom mohli protrpět ještě jeden 
den navíc v této modlitebně. Dnes ráno se ochladilo a Pán nám poskytl 
krásný den, abychom tady mohli být, a tak jsme za to vděční. 

16 Přišel jsem sem s určitým záměrem vyučovat o těch posledních 
koflících, o těch sedmi posledních koflících a o těch sedmi posledních 
troubách a těch sedmi posledních hromech z knihy Zjevení a provázat 
to dohromady v hodině, v níž žijeme a které následují po otevření těch 
sedmi pečetí, toho sedmého církevního věku. Tedy, nebudeme mít 
dostatečné místo na to, abychom to udělali. A tak doufám, že jakmile 
to bude jen možné a budeme na to tady moci sehnat dostačující 
prostor, v Louisville nebo v New Albany nebo i kdybychom museli 
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postavit stan tak, abychom tam mohli zůstat tak dlouho, jak nás Pán 
bude k tomu vést. 

Skutky 20:27 

17 Ale teď k věci, považuji to za příležitost, abych těmto lidem 
vyjádřil moje přesvědčení a víru v Boha a pak vás přivedl k té hodině, v 
níž žijeme. A teď to není směřováno na žádnou konkrétní osobu, žádné 
vyznání víry, cokoliv by to mohlo být, je to prostě, nakolik vidím, Boží 
Slovo. A minulou neděli jsme měli nádherné vylití Ducha na Slovo. Bylo 
to velice zdlouhavé a já to nerad příliš protahuju. My však nevíme, co 
nás čeká v té poslední době. A my musíme… my chceme… chtěl bych 
být, spíše, jak řekl Pavel ve své době: „Neboť jsem se neuchyloval od 
toho, abych vám oznámil celou radu Boží.“ Ježíš řekl, že před svými 
učedníky nic nezatajil. A tak i já, i když jsem tak zaneprázdněn, snažím 
se zůstat pod pomazáním Ducha svatého, abych zjistil jaká hodina… 
jaké je poselství této hodiny. Někdy ani nedokážu vyjít ven a zhostit se 
svých povinností jako služebník Kristův, jako kazatel. Ale mám několik 
mužů, kteří se mi snaží pomoci to udělat, kterým jsem za to vděčný, 
všem svým spoluslužebníkům, bratrům.  

18 Tedy, nerad bych vás, lidé, zdržoval. A pokud jste ještě na 
jiných místech, kam přichází toto poselství, ó, kéž byste mohli stát tady 
a podívat se, jak to vypadá dnes ráno v této modlitebně v těch 
uličkách, v těch pokojích pro malé děti a venku a u rozhlasových 
přijímačů, v autobusech a přívěsech a podobně, v autech, uvědomili 
byste si, jaký je to problém. A pak s každou bohoslužbou je spojeno 
mnoho věcí, cestování, telefonování, a tak dále. Někdo se třeba 
nemůže dostat dovnitř. A my potřebujeme větší prostor, aby se lidé 
mohli posadit a cítit se pohodlně. A pak se dostat k poselství, o němž 
jsem přesvědčen, že je životně důležité. Cítím, že bychom se všichni 
měli cítit pohodlně a mít místo k sedění, abychom mohli poslouchat, 
mít s sebou tužky a kousek papíru a dělat si poznámky, a Bibli, a tak 
dále, abychom si mohli dělat poznámky. Nicméně tak jsem si 
představoval, že by to mohlo vypadat, když se jednou vrátím, když 
budeme mít… žijeme v… pokoušíme se přinést některé z těch věcí, na 
které jistě narazíte a budete je potřebovat. 

19 Kdybych sem dnes přišel, nebo v kterýkoliv jiný den nebo někdo 
z kazatelů a chtěl by lidem přinést poselství, těm umírajícím lidem, 
kterými jsme, a v tom čase, který už je tak krátký, věřím, pokud jde o 
tento den, byl bych pokrytec, kdybych se snažil přinést něco, o čem 
bych věděl, že se vám bude líbit, a přitom by to bylo v rozporu se 
Slovem Božím nebo něco co by mohlo přitáhnout zástupy, nebo něco 
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podobného. Pak bych nebyl tím, čím mám tady být, služebníkem 
Kristovým. Chci přinést něco, o čem si myslím, že je pro vás životní 
záležitostí; nejen abych tady byl viděn, ale při pomyšlení, že když dnes 
zemřu, aby to bylo něco, co se zítra zakotví ve vašem srdci, abyste šli 
kupředu a sloužili Bohu. 

20 Tedy, chtěl bych vám říct, že se brzy něco stane. Vím o tom. 
Vzpomínáte si někteří z vás, když ke mně přišel bratr Junior Jackson, 
bylo to krátce předtím, než jsem odjel do Arizony, s tím snem? Bylo to 
něco zvláštního. Kolik z vás si na to vzpomíná? A Pán nám dal výklad a 
později se to vyplnilo. No, a on měl právě další sen nebo něco 
takového. 

21 A je to zvláštní; nedávno tady byl jeden muž z Oregonu. On mě 
ani moc nezná a měl stejný sen, podobal se tomu, který se zdál Junioru 
Jacksonovi a řekl mi to. Já výklad neznám, očekávám na Pána. Ale vím, 
že to musí být něco od Boha — zapamatujte si — „Tak praví Pán.“ 
Přichází něco od Boha. Nevím, co to je. Je to velice pozoruhodné, 
velice pozoruhodné. Upřímně řečeno na základě obou těchto mužů… 
Jednoho z nich… On je asi baptista, presbyterián; možná tady dnes 
ráno sedí, nevím. Ale tehdy tady byl; já toho muže neznám. 

22 Ale vyprávěl mi sen se slzami v očích. Byl tím otřesen. Přijel 
sem až z Oregonu, aby to řekl. Bratr Jackson přijel obdobně dnes ráno. 
Jeden nevěděl o druhém. Oni bydlí tisíce kilometrů od sebe a oba sny 
mluví o té stejné věci. A tak Duch svatý přede mnou zadržuje výklad 
této věci. Nevím, co bych měl tomu muži říct. Ale vím, že Bůh se 
chystá něco udělat a že to bude v našich očích slavné. 

23 Tedy, poselství pro dnešní dopoledne — chtěl bych přečíst z 
epištoly ke Galatským. Já nekážu nebo jen… Je to lekce nedělní školy. 
A teď, vy muži a ženy, kteří stojíte kolem stěn, pokud si chce někdo s 
vámi vyměnit místo, abyste se mohli posadit a podobně, nebudete mě 
vyrušovat. Buďme jen soustředění. A pokud matky nebo nějaký maličký 
zapláče nebo něco, ať někdo vyjde z toho pokoje pro malé děti, aby 
mohli mít pro toho malého místo. 

24 A teď si vezměte tužky a Bibli a buďte připraveni si zapsat 
některé z odstavců těch Písem, která budeme číst. Nechci, abyste se 
cítili nějak omezováni. Nerad bych, abyste cítili… Byl bych rád, 
kdybyste se mohli klidně posadit a studovat. A nemusíte souhlasit — to 
je v pořádku — ale já dnes o tom mluvím k celé této zemi, aby lidé, 
kteří uvěřili poselství, které mi dal Pán Ježíš pro tuto hodinu, mohli 
vědět, co se děje a chci to ukázat v Písmu. 
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25 Minulou neděli jsme mluvili o Pomazaných v těch posledních 
dnech. A pokud někdo z vás poslouchá pásky, každopádně si ten pásek 
obstarejte; ne proto, že je chceme prodávat, o to se nejedná. Jedná se 
o to, aby se vám dostalo poselství, vidíte, rozumíte. Jestli máte 
magnetofon, můžete shromáždit skupinku lidí, přehrát si to a pozorně 
poslouchat. 

Matouš 24:24; Marek 13:22 

26 Ti pomazaní. Můžete slyšet lidi, jak povstávají a říkají: „Ó, Bible 
říká ‚Povstanou totiž falešní proroci a budou dělat divy.‘ (Je to přesně 
podle Písma.) Jenže na co se to vztahuje?“ To musí být použito 
správným způsobem. Dnes večer bych chtěl promluvit na téma, pokud 
Pán dovolí, Bůh zjevený ve svém vlastním Slově, jak oko nemůže být 
použito tam, kde by mělo být ucho, vidíte. Je to přesně tak jako s 
tiskem Bible a v celé Bibli je zviditelněn Ježíš Kristus. A tak bych chtěl 
dnes večer, pokud Pán dovolí, o tom promluvit. A teď, pokud ne, 
udělám to trochu později.  

Galatským 1:1−5 

27 A teď z epištoly ke Galatským a z 2. epištoly ke Korintským 
4:1−6 a Galatským 1:1−4, chtěl bych tedy přečíst některé odstavce 
Písma. Teď z epištoly Galatským 1:1−4: 

Pavel, apoštol… [Sledujte hned teď to osobní sdělení, 
co znamená „ten, kdo je poslaný, čili misionář.“] 

Pavel, apoštol (poslaný ne od lidí, ani skrze 
člověka, ale skrze Ježíše Krista a Boha Otce, který 
ho vzkřísil z mrtvých), 

a všichni bratři, kteří jsou se mnou, církvím v 
Galacii. 

Milost vám a pokoj od Boha Otce a od našeho Pána 
Ježíše Krista, 

který dal sám sebe za naše hříchy, aby nás 
vysvobodil z nynějšího zlého věku podle vůle našeho 
Boha a Otce, 

jemuž buď sláva na věky věků. Amen.  

2. Korintským 4:1−6 

28 A teď z 2. epištoly ke Korintským ze 4. kapitoly budeme číst od 
1. do 6. verše. 

Poněvadž tedy máme tuto službu podle 
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milosrdenství, které jsme přijali, nepolevujeme. 

Zřekli jsme se skrytých hanebností, nechodíme v 
chytráctví, ani nezacházíme s Božím slovem 
podvodně, ale zjevováním pravdy se v Božích očích 
osvědčujeme před každým lidským svědomím. 

Jestliže je pak naše evangelium zakryté, je zakryté 
těm, kteří hynou, [Jestli toto nevyzdvihne předurčení, 
pak nevím, co to udělá.] nevěřícím, jimž bůh tohoto 
světa oslepil mysli, aby jim nezazářilo světlo 
evangelia o slávě Krista, který je obrazem Božím. 
[Stejně jak to bylo v Edenské zahradě: vyhnal je ven, aby 
se snad nedotkli toho stromu.] 

Neboť nekážeme sami sebe, ale Ježíše Krista (jako) 
Pána, a sebe (jako) vaše služebníky pro Ježíše. 

Vždyť ten Bůh, který řekl, aby ze tmy zazářilo 
světlo, ten zazářil v našich srdcích, aby osvítil 
poznání Boží slávy ve tváři Ježíše Krista. [Amen. Tolik 
ze čtení Božího Slova.]  

2. Petrova 1:20 

29 Tedy, můj text pro dnešní dopoledne je Bůh tohoto zlého věku. 
Jak už jsme vyčetli z těchto Písem, bůh tohoto světa, toho zlého věku… 
Tedy, toto poselství poukazuje na zlo tohoto zlého věku a ono je 
vhodným proroctvím pro tento zlý věk. Jsem přesvědčen, že v Bibli je 
obsažena každá odpověď pro každý věk pro věřícího toho určitého 
věku. Věřím, že všechno, co potřebujeme, je zapsáno právě tady. 
Vyžaduje to pouze výklad skrze Ducha svatého. Nevěřím, že na zemi 
existuje nějaký člověk, který by měl právo na to přidat svůj vlastní 
výklad ke Slovu. Bůh nepotřebuje nikoho, aby vykládal Jeho Slovo. On 
je svým vlastním vykladačem. Řekl, že to bude dělat a opravdu to dělá.  

1. Mojžíšova 1:3; Izaiáš 7:14; Joel 2:28 

30 Jak jsem se už o tom mnohokrát zmínil, On řekl: „Panna počne.“ 
On mluvil skrze rty proroků a jí se to opravdu stalo. Nikdo to nemusel 
vykládat. Na počátku řekl: „Ať je světlo!“ a stalo se. Nikdo to nemusel 
vykládat. On řekl, že v posledních dnech vyleje svého Ducha na 
veškeré tělo, a udělal to. To nevyžaduje žádný výklad. On řekl, že v 
těchto posledních dnech tyto věci, které vidíme, jak se teď dějí, že tady 
budou. To nevyžaduje žádný výklad, je to už vyloženo, vidíte.  

31 Tedy, všimněte si pozorně, když studujeme Slovo, je to bůh toho 
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zlého věku, ve kterém teď žijeme. Může to připadat zvláštní, jako 
velice zvláštní věc v tomto věku milosti, když si Bůh bere lid pro své 
jméno — totiž svou nevěstu — v tom zlém věku, který by měl být 
nazván věkem zla. Právě v tomto věku si Bůh povolává lid pro své 
jméno — milostí — povolává je z toho zlého věku. A teď bychom chtěli 
pomocí Bible dokázat, že to je ten věk, o němž On mluvil. 

32 Je to velice zvláštní pomyslet, že v tomto zlém věku, jako je 
tento, Bůh vyvolává svou nevěstu. Všimli jste si, On řekl lid, nikoli 
církev. Proč? I když je nazvána církví, ale On si přesto povolává lid. 
No, církev je shromážděním mnoha lidí různého uspořádání. Ale Bůh si 
tu někoho povolává. On neřekl: „Já si povolám metodistu, baptistu, 
letničního“; řekl, že si povolá lid; a proč? Pro své jméno, vidíte. Lidi. 
Jeden z metodistů, jeden z baptistů, jeden z luteránů, jeden z katolíků, 
vidíte. Jenže On nepovolává církevní skupiny, ale lid pro své jméno, ten 
který přijímá Jeho jméno, který je v Jeho jménu zasnouben a který 
odchází na svatbu, aby s Ním byl oddán a stal se Jeho částí podle 
předurčení. Právě tak jako muž si vyvolí správnou ženu pro svůj život, 
která mu byla určena, aby se stala částí jeho těla, tak to bude s 
nevěstou Kristovou, která je už odedávna ustanovena Bohem, aby se 
stala Jeho částí, vidíte. Ó, to Písmo je tak bohaté a tak plné medu. 

33 Všimněte si. Nejedná se o to, co někdo řekl, jak to nazval, ale o 
to, co si Bůh vybral před založením světa; a volá tyto lidi v těch 
posledních dnech. Ne organizaci, ale lid pro své jméno. A tento zlý věk, 
v němž On to dělá, je věk velkého podvodu. 

Matouš 24:24; Marek 13:22 

34 Minulý týden jsme v Matouši 24:24 sledovali ten nejsvůdnější 
věk ze všech věků. Všechny svůdné věky, počínaje Edenskou zahradou 
a dále skrze všechny věky, nikdy nebyl tak svůdný věk jako je tento 
věk. Povstanou falešní proroci a budou předvádět znamení a zázraky, 
aby pokud možno svedli i samotné vyvolené, vidíte. Tedy, studené, 
formální, naškrobené církve a podobně, s lidského původu teologií, 
která není s to… ale vyvolení si toho nebudou ani všímat. I když to 
vypadá jako ta ryzí správná věc. Stačí vynechat jen jedno jediné slovo, 
nic víc není třeba. Ovšem pro tento věk byl zaslíben velký čas… 
Křesťané na každém místě, dávejte pozor na tu hodinu, ve které žijete. 
Poznamenejte si to, čtěte to a poslouchejte to pozorně.  

35 Z jakého důvodu by Bůh povolával lid z toho zlého věku pro své 
jméno? Udělal to proto, že se ji snaží vyzkoušet, svou nevěstu. To je 
pro… Když ona se projeví, musí být vyzkoušena, dokázána, dokáže 
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satanovi… Jak to bylo na počátku, tak to bude na konci. 

Malachiáš 4:6 

36 Tak jako semeno, které má svůj počátek v zemi a vzrůstá skrze 
jednotlivá stádia rozvoje, myslím ten život. Nakonec je však z něj 
takové semeno, jako když padlo tady do půdy. A stejně tak je to s tím 
svedeným semenem, jež padlo do půdy v Edenu a prochází tou stejnou 
cestou rozvoje a končí v těchto posledních dnech. Právě jako 
Evangelium, když padlo do denominace v Nicei, v Římě a končí v 
super-organizaci. Stejně jako semeno církve, které tam padlo se 
znameními a zázraky a živým Kristem mezi nimi a končí v těch 
posledních dnech pod službou Malachiáše 4 a přinavrací znovu 
originální víru, která byla jednou dána.  

37 Shledáváme teď v tom zlém věku, že má v něm být satanovi 
dokázáno, že ona není jako Eva, že není ženou takového druhu. Ona 
bude vyzkoušena Slovem, ta nevěsta, tak jako Adamova nevěsta byla 
zkoušena Slovem. A Adamova uvěřila tomu Slovu, téměř všemu, ale 
dala se zmást v jednom zaslíbení (totiž, že On je tentýž včera, dnes i na 
věky, vidíte) — ona ale selhala v tom jednom zaslíbení, když byla tváří 
v tvář pokoušena nepřítelem. A nyní tito lidé, kteří jsou vyvoláni pro 
Jeho jméno, samozřejmě, to je Jeho nevěsta. Ona by měla přijít do 
kontaktu skrze tutéž věc, ne skrze nějakou denominační pravdu nebo 
něco takového, ale skrze každé slovo. 

38 Protože na počátku Bible bylo člověkovi dáno Slovo, aby jím žil. 
Jedno nesprávně vysvětlené slovo mužem, který se jmenoval satan v 
osobě zvířete, které se jmenovalo had… satan v této osobě mohl mluvit 
k Evě a překroutil jí to Slovo, a ona byla ztracena, vidíte. To musí být 
každé slovo. 

Matouš 4:4; Lukáš 4:4; Zjevení 22: 16, 19 

39 Uprostřed Bible přišel Ježíš a řekl: „Ne samým chlebem bude 
člověk žít, ale každým slovem,“ a to když byl pokoušen satanem. No a 
teď nám Bůh říká, že v těch posledních dnech povstane bůh tohoto 
světa; a kdokoliv by k tomu jedno slovo přidal nebo z toho jedno slovo 
ubral, tomu bude odňata část z Knihy života. Bože, buď nám milostiv. 
Nedovol nám chodit jako naškrobené košile s vypnutou hrudí a 
vzpřímenou hlavou, jako vševědi, protože i my jsme kdysi byli 
neposlušní. Dovol nám v milosti a slitování a s pocitem vděčnosti v 
našich srdcích k Bohu pokorně přistupovat k trůnu milosti.  

40 Je to zvláštní. Tudíž, po nějakých devatenácti stoletích kázání 
Evangelia, on je teď, totiž ten světový systém, víc zkažený než ve 
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dnech, když On byl tady. Ten světový systém je zkaženější. Ten svět 
směřuje do velkého kulminačního bodu. Vy o tom víte. A Pán naplňuje 
své Slovo po každé stránce. 

41 Včera jsem stál… Doufám, že ten malý chlapík ne… nebude. Šel 
jsem se svou ženou a paní Woodovou a bratrem Robersonem, s 
bratrem Woodem a zastavili jsme se tady v malém Youngstowě 
nákupním středisku, abychom vyzvedli nějakou zásilku, kterou tam 
měla sestra Woodová. A když jsme tam stáli, přistoupil nějaký mladý 
člověk, představil se; vůbec jsem ho neznal. A přicházel další mladý 
muž a řekli, že jsou z Alabamy… nebo z Georgie, a tak jsem se jich 
zeptal, jestli neznají bratra Welcha Evanse. A hovořili jsme spolu 
několik minut. A když jsme se rozcházeli, ten mladý muž se na mě 
podíval, zatímco ten druhý mladý muž se svým chlapcem odcházel, 
tento mladý muž se na mě podíval a řekl: „Chtěl bych říct jen jednu 
věc.“ 

Zeptal jsem se: „Jsi věřící, jsi křesťan?“ 

Odpověděl: „Ne, pane.“ 

42 Možná neřeknu přesně to, co řekl, ale pravděpodobně byl tak 
trochu skeptický. Zeptal jsem se ho na tyto věci — na zjevení se anděla 
Páně. A on řekl, že o tom slyšel, ale že nikdy předtím nebyl v církvi — v 
tomto sboru. Zeptal jsem se: „Věříš tomu?“ 

 On řekl: „Ano!“ a řekl, „něco jsem sledoval.“ Řekl: „Lidé mi 
vyprávěli o těch proroctvích a podobně a slyšel jsem na pásku, že jsi 
předpověděl, že Kalifornie se propadne.“ A řekl: „Když jsem to viděl v 
novinách, pak jsem tomu uvěřil.“ Dále řekl: „Dnes nebo zítra (to 
znamená dnes) tam přijdu poprvé.“ 

 Řekl jsem: „Synu, Pán ti požehnej,“ a stiskli jsme si ruce. 

 Řekl: „Pane, rád bych vám ještě něco řekl.“ A řekl: „Jsem tak 
ztracen, jak je to jen možné.“ A dodal: „Jsem jako mince v hromadě 
písku — ztracený!“ 

43 Namítl jsem: „Ale nemusíš zůstat v takovém stavu. Stojí tu 
Někdo a je tady, který tě může najít zrovna v této chvíli, když jsi 
připraven, abys byl nalezen.“ 

On řekl: „Jsem připraven!“ 

Řekl jsem: „Skloníš svou hlavu?“ 

Řekl: „Nestydím se.“ Nejen to, ale on padl na kolena tam na 
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parkovišti před spoustou lidí. Lidé na ulici ho pozorovali, a tam jsme se 
s ním modlili, dokud neodevzdal Bohu své srdce. Přišel jako hříšník, 
odešel jako Boží dítě. Vystoupil z auta jako mrtvý a vrátil se tam jako 
živý. 

44 Řekl jsem mu: „Bazén s vodou bude zítra připraven.“ 

Je pramen naplněn krví 
plynoucí z Emanuelových žil. 
A hříšník, když je v ní ponořen, 
je zbaven všech skvrn. 

 Řekl jsem: „Postav se a dej se pokřtít ve jménu Ježíše Krista, 
vzývaje jméno Páně. Bůh tě naplní Duchem svatým a dá ti tyto velké 
věci a způsobí, že budeš vidět.“ 

Zjevení 18:1−5 

45 Co to je? Svět se blíží ke svému kulminačnímu bodu. Proč? 
Duch nezákonnosti, mravního úpadku, vědecky podloženého 
náboženství to přivedl do klece, v níž se nachází, jak říká Bible, každý 
ohavný nečistý pták. Přečtěme si to ve Zjevení 18, když se blížíme k 
začátku naší hlavní myšlenky. Otevřme si teď Zjevení 18:1−5. Myslím 
si, že jsem si to tam poznamenal. 

Potom jsem spatřil jiného anděla, jak sestupuje z 
nebe; měl velikou moc a země byla ozářena jeho 
slávou. 

Ten vykřikl mocným hlasem [to se vztahuje na vás, 
kteří jste měli ty sny…] vykřikl: „Padla, padla ta veliká 
(říše) Babylon a stala se příbytkem démonů, 
vyhnanstvím každého nečistého ducha a vězením 
každého nečistého a ohavného ptáka! 

Neboť z vína jejího vášnivého smilstva [církev!] pily 
všechny národy a králové země s ní smilnili a kupci 
země zbohatli ze síly jejího hýření.“ 

Tehdy jsem uslyšel jiný hlas z nebe, který říkal: 
„Vyjděte z ní, můj lide, abyste se neúčastnili jejích 
hříchů a abyste nedostali z jejích ran!“ 

Neboť její hříchy dosáhly až k nebi a Bůh se 
rozpomněl na její nepravosti.  
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Zjevení 3:14 

46 Jaké varování! To vrhá církev přesně zpět do Zjevení 3:14, do 
toho Laodicejského věku — bezzákonnost, ve skutečnosti je nábožný, 
ale jedná se o bezzákonnost. Říkáš: „Jsem bohatý, zbohatl jsem a nic 
nepotřebuji — a nevíš, že jsi nahý, ubohý, slepý; a nevíš o tom.“ To 
souhlasí přesně s Písmy pro tento věk, ne s Písmy pro Danielův věk, 
ani se to netýká věcí Noeho věku, ale tohoto posledního zlého věku.  

47 Všimněte si. Jsi nahý! Ať to vsákne opravdu hluboko. Vím, že 
ohledně této myšlenky budu čelit mnoha nesouhlasným postojům, 
přesto se však dostáváme do situace, že křesťan sotva vyjde ze svého 
domu a rovnou vkročí do přítomnosti toho zlého věku kvůli 
nedostatečně oblečeným ženám. 

Matouš 5:28 

48 Ženy. Chci říci toto, a přál bych si, abyste poslouchaly. A muži i 
ženy, můžete s tím nesouhlasit, ale cítím se být veden, abych to řekl. 
Víte, že každá žena, která se takto svléká, nemá zdravý rozum? Víte o 
tom, že je, ať už tomu věří nebo ne, nebo si to myslí nebo ne, že je 
prostitutka? I když se ta žena může postavit se zvednutou rukou před 
Boha a odpřisáhnout, že se jí nikdy žádný jiný muž kromě jejího 
manžela nedotkl a může to být ryzí pravda, ale ona pořád zůstává 
prostitutkou. Ježíš řekl: „Kdokoliv by se chtivě podíval na ženu, už se s 
ní dopustil cizoložství.“ A ta žena může být…  

49 Podívejte, ona je nahá a Bible říká, že o tom neví. Duch, který ji 
pomazal, aby takové věci dělala, je zlý duch prostituce. Po vnější 
stránce jejího fyzického těla, ona může být po této stránce čistá. 
Nemusí páchat žádné cizoložství a může to i odpřisáhnout před Bohem 
— může to být pravda — že nikdy… ale její duch je duch prostituce. 
Ona byla zaslepena duchem módy tohoto světa, že se obléká sexy a 
vychází takto ven. 

50 Jednou jsme s bratrem Woodem spouštěli na řeku člun. 
Připravoval jsem se na chvíli vyrazit z domu a zajet si k řece a projet 
se v člunu. Kamkoli bys šel, ženy v těch skoupých… říkají tomu 
„bikiny“ nebo tak nějak. To je hanba. Žena nemůže být mentálně v 
pořádku, když si obléká něco takového. Je posedlá duchem prostituce. 
Tak tedy, dámy, dejte si to do pořádku s Bohem, protože jednoho dne 
shledáte, že to byla pravda. 

51 Jak můžete vy, ženy, při vědomí, jak posvátné je vaše tělo, ho 
vystavovat navenek (na veřejnosti) před očima těch chlípných, 
hříšných ďáblů, kteří dnes chodí v ulicích? Jestli synové Boží zůstávají 
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nadále syny Božími, pokud je tvůj manžel synem Božím, pak tě buď 
přinutí, aby ses oblékla, nebo tě opustí. Pokud je chlapec synem 
Božím, nikdy se s nikým takovým neožení, rozumíte. Říkáte: „Ty 
děláš…“ Ne, já vám říkám pravdu a jednoho dne budete před to 
postaveni. Nazí, cizoložní, a neví o tom. 

52 „Ó, já můžu odpřisáhnout, že jsem nikdy neporušila sliby, které 
jsem dala svému manželovi.“ Tvůj manžel by tě za to odsoudil, kdybys 
to udělala, ale Bůh tě bude soudit na základě toho ducha, kterého máš 
v sobě. On tě nebude soudit podle tvého těla, ale podle ducha, toho 
vnitřního člověka. 

Matouš 4:4; Lukáš 4:4; 1. Janova 2:15 

53 Ten vnější člověk, ta fyzická bytost, která je řízena šesti 
smysly… nebo spíše pěti smysly. Ten vnitřní člověk je duch, který je 
řízen pěti smysly: svědomím, láskou, a tak dále. Ten vnější člověk: 
zrak, chuť, hmat, čich a sluch. Ale ten vnitřek toho ducha je duše a ona 
je řízena pouze jedinou věcí: tvou svobodnou vůlí. Můžeš přijmout to, 
co ti našeptává ďábel, nebo přijmout to, co ti říká Bůh. A to rozhoduje 
o tom, jaký duch je v tobě. Jestli to je Duch Boží, On se bude krmit 
Božími věcmi a nebude se krmit žádnou věcí tohoto světa. Ježíš řekl: 
„Milujete-li tento svět a věci tohoto světa, je to proto, že láska Boží 
nevešla do té vnitřní části.“ Jste svedeni satanem. „Ne samým chlebem 
bude člověk žít, ale každým slovem vycházejícím z úst Božích.“  

54 Všimněte si. Tedy, vidíme je, že jsou nahé, necudné a 
nudistické. A ten svět jako kdyby se nacházel v tom nejzkaženějším 
věku, jaký kdykoliv… V žádném věku se ženy takto nechovaly, teprve 
krátce před zničením toho předpotopního světa. A Ježíš se na to 
odvolával. Za chvíli se k tomu dostaneme. 

55 Copak Bůh ztratil kontrolu nebo dovoluje nějakému jinému 
činiteli, aby to ovládal? Zamýšlím se nad tím. Pravdivá odpověď na tuto 
otázku je tato: Podle mého názoru dnes na světě působí dva protikladní 
duchové. Tedy, nemůže jich být více než dva, dvě hlavy. Jeden z nich je 
Duch svatý, který působí; ten druhý je duch ďáblův, v těchto 
posledních dnech, ve svedení. Tedy, chci své myšlenky založit právě na 
tom, pro zbytek toho tématu… pro zbytek našeho poselství. 

56 Ti dva duchové: jeden z nich je Duch svatý; ten druhý je 
ďábelský duch působící ve svedení. Lidé na zemi se teď rozhodují. 
Duch svatý je tady a vyvolává nevěstu pro Krista. On to dělá skrze své 
Slovo zaslíbení vůči ní pro tento věk a dokazuje, že to je Kristus. Jestli 
se měl v tomto věku pohybovat prst, pak se bude pohybovat prst. Jestli 
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se má v tomto věku pohybovat noha, pak se bude pohybovat noha. 
Pokud má v tomto věku vidět oko, pak bude vidět oko, rozumíte, 
chápete. Duch Boží tak, jak vrostl do plné postavy Boží, je… V tom 
věku, ve kterém žijeme, Duch svatý potvrzuje poselství na tuto hodinu. 
A Duch svatý to dělá tak, že ti lidé, kteří věří Bohu, budou z toho 
chaosu vyvoláni. Ten ďábelský nesvatý duch je tady a volá svou církev 
jako obvykle do bludu skrze převrácenost Slova Božího, jak to udělal 
na počátku. Vidíte, jak se to vrací rovnou zpět do času semene? Od 
ráje, a tady je to znovu. 

57 Nuže, tam v minulosti, v těch jiných věkách, vy jste patřili k 
denominaci, patřili jste k tomu, tamtomu nebo k něčemu jinému. A co 
se stalo s tím denominačním stéblem? Ono usýchá. Duch je opouští a 
jde to dál. Bude to završeno semenem. 

1. Janova 4:6 

58 Můžeme je sledovat při jejich pokušeních, že oba směřují zpět 
jako na počátku. Všimněte si, nezapomeňte na to. Jako Jan v 1. epištole 
4:5 až 6 — pokud si to chcete poznamenat — on tam říká „duch 
bludu“. Eva nikdy neodešla jen tak svévolně a neřekla: „Nevěřím 
Bohu!“ Ne, ona uvěřila bludu.  

2. Tessalonicenským 2:11, 12 

59 Satan nikdy nepřišel a neřekl: „Ó, dobrá, ale to vůbec není 
Slovo Boží!“ Připustil, že to je Slovo Boží, ale přidal k tomu vlastní 
výklad, o čemž Bůh jasně řekl, aby to nedělali. A co to způsobilo? 
Způsobilo to mocné působení bludu pro lidi, kteří uvěřili lži a byli za to 
zatraceni. No a chcete-li si to přečíst, je to 2. Tessalonicenským 2:11. 
A já tady mám hezkou řádku Písem, ale nebudeme je schopni přečíst 
všechny. Jenom tu i tam některé, na něž bych se chtěl odvolat během…  

60 Jestli by vám to připadalo zvláštní a měli byste ohledně toho 
otázky nebo něco, zapište si to a můžeme si to pro vaše dobro přečíst. 

2. Tessalonicenským 2:3, 4, 11, 12 

61 On způsobuje mocné působení bludu, jak říká Bible (2. 
Tessalonicenským), jak tento muž hříchu povstane a posadí se v Božím 
chrámu a bude se vydávat za Boha a způsobí, že lidé upadnou do 
mocného působení bludu a uvěří lži, a proto, že jí uvěří, budou za to 
zatraceni. To je přesně totéž, co udělala Eva: dal jí… On jí nikdy 
neřekl, že Slovo není pravdivé, ale mocným působením bludu uvěřila 
lži.  

Efezským 2:1, 2 

62 Duch bludu je z ďábla, a ďábel teď působí v dětech 
neposlušnosti. Neposlušných vzhledem k čemu? Čemu jsou dnes děti 
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neposlušné? Podobně jako Eva byla na počátku, oni nevěří pravdivému 
Božímu Slovu. To je pravda. No, jestli si to chcete poznamenat, 
otevřeme si na chvilku Efezským 2. kapitolu, připadá mi to vhodné, 
abych se na chvilku zastavil, pokud příliš nepospícháte a přečetl něco z 
epištoly Efezský 2:1 a 2: 

A vzkřísil i vás mrtvé v proviněních a hříších, 

v nichž jste kdysi chodili podle běhu tohoto světa, 
podle mocného vládce ovzduší, toho ducha, který 
nyní působí v synech neposlušnosti: [Děti 
neposlušnosti!]  

Efezským 2:2 

63 A jestliže tam antikrist začal působit v tom dětském stavu 
neposlušnosti, co bude, když on dospěje do osoby antikrista? Jak 
svůdné to bude. A jak mnohem mocnější svod to bude, když se to 
představí v dozrálém stavu, než když to bylo ve stavu nemluvněte? A 
říká: „Duch bludu působící v dětech neposlušnosti,“ neposlušným 
vzhledem ke Slovu.  

Židům 7:4, 5 

64 Tedy, rád bych na chvíli u toho zůstal: děti neposlušnosti, dítě. 
Věděli jste, že vy, váš počátek…? Můžu to dokázat Slovem Božím, že 
vy, každá osoba, která se tady nachází, byla naživu ve svých 
prarodičích. A váš dědeček… vy jste přecházeli z vašeho dědečka do 
vašeho otce; a pak jste přišli na řadu vy. Víte o tom? Bible říká — 
tuším, že je to Židům 7 — Melchisedech… Když se Abraham vracel po 
porážce králů, Abraham zaplatil Melchisedechovi desátek ze všech 
kořistí. A zde Pavel říká, že Lévi, který přijímá desátky, byl ještě… On 
zaplatil desátek, i když byl ještě v Abrahamových bedrech, když se 
setkal s Melchisedechem. A tak to, co udělal Abraham… Zjišťujeme 
tedy, že Lévi byl ještě v Abrahamovi, který byl jeho pradědečkem. 
Abraham zplodil Izáka; Izák Jákoba; Jákob patriarchy. Lévi… Tedy, 
tady můžeme vidět naprosto jasně předurčení.  

65 Nuže, v těchto poselstvích bych chtěl zdůraznit věc, o které 
jsem vám řekl v poselství o tom večerním světle, že Bůh řekl, že přijde 
na tuto zem. 

66 A všimněte si, člověk… Šelma, která měla přijít na tuto zem, 
svede všechny, jejichž jména nebyla zapsána v Beránkově knize života 
zabitého před založením světa. 

67 V Božím vlastním smyšlení… Bůh, ten velký Duch na počátku, 
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než ještě byl počátek, On byl Bohem. A víte, že vy jste tehdy byli v 
Něm? Jestli jste teď křesťané, pak jste byli v Něm už tehdy. A pokud je 
to tak, celé Božství tělesně se zformovalo v osobě Ježíše Krista. A pak 
když Ježíš zemřel na kříži, já jsem zemřel s Ním, protože jsem byl 
tehdy v Něm, protože On byl projevenou plností Slova. On věděl, že my 
budeme projeveni později. Byli jsme s Ním na Golgotě. Šli jsme spolu s 
Ním do hrobu a povstali jsme spolu s Ním v Jeho zmrtvýchvstání, a teď 
jsme povzneseni skrze Jeho Ducha ke trůnu milosti a sedíme spolu s 
Ním v nebeských místech v Kristu Ježíši, navždy. 

68 Protože tak jako zárodek přirozeného života, který je oplodněn 
a je přenášen z otce na otce a na otce a na otce, stejně tak je oplodněn 
Kristův život v nás. A proto Bůh používal Eliášova ducha pětkrát. Proč? 
Je to předávání dál a dál. 

69 A tak jako tvůj přirozený život a tvoje rysy jsou předávány dál 
prostřednictvím té přirozené reprodukce tvého otce, tak stejně se to 
děje skrze Ducha Božího v člověku, který byl předurčen před 
založením světa. A když Slovo Boží ve své celistvosti a úplnosti bylo 
završeno v lidském těle, které se jmenovalo Ježíš Kristus, právě v Něm 
bylo zaplaceno za moje hříchy před Bohem. Pak mě vzkřísil… vzkřísil 
mě spolu s Ním při zmrtvýchvstání. A teď jsme posazeni spolu s Ním v 
moci a autoritě nad každým ďáblem. Ó, kdybyste jenom věřili, co nám 
bylo Bohem darováno! Ale pokud tam nejste posazeni, pak to nemáte. 
A pokud tam posazeni jste a nevěříte a bojíte se pohnout, nikdy to 
nebudete moci použít. Ale pokud tam jste posazeni, použijete to, 
protože jste určeni k tomu, abyste dělali to, co děláte. 

70 Na druhé straně faraon povstal kvůli tomu, jak říká Bible, aby 
byl faraonem. Jidáš iškariotský byl vzbuzen, aby byl synem zatracení. 

Matouš 27:17, 21; 2. Tessalonicenským 2:11, 12 

71 Nuže, všimněte si těch velkých pravd, k nimž přistupujeme. 
Vidíme, že církev odmítla přijmout Boží Slovo, aby jím byla řízena a 
místo toho si zvolili Barabáše. Tedy, pokud chcete místo Písma na toto 
téma, je to Matouš 27:15 až 23. Co to způsobilo? Do jaké pozice je to 
postavilo? Nuže, zamyslete se nad tím. Když církevní svět ve svém 
organizovaném světle spravedlnosti, svatí lidé — jak o sobě smýšleli a 
rovněž jakými v lidských očích byli — a oni ukřižovali Ježíše a řekli: 
„Nechceme, aby ten člověk nad námi vládl.“ A Ježíš byl plností Slova 
Božího. Vyjadřuje to 1. kapitola Janova evangelia. A oni řekli: 
„Nechceme, aby nad námi Slovo Boží vládlo.“ A přestože byl Slovem, 
jejich oči byly zaslepeny na to, čím byl. Protože byl přímou odpovědí na 



1. 8. 1965 Jeffersonville, Indiana, USA 17 

každé proroctví, které se v Něm mělo uskutečnit. Tedy, všichni tomu 
věříme, protože se ohlížíme dozadu, abychom viděli, jak se to stalo. Ale 
jestliže ten dnešní svět, ten přítomný svět zla, který tam byl rovněž v 
minulosti, oni by udělali přesně totéž, co dělají dnes, protože je to 
jedno a totéž, projevené Slovo pro tento věk. Oni to udělají. Oni ani 
jinak nemohou. Jsou dětmi neposlušnosti a jsou vydáni mocnému 
působení bludu, aby uvěřili lži a byli takto zatraceni.  

Jan 5:39 

72 Všimněte si. Církevní svět nechtěl přijmout Ježíše, to projevené 
Slovo na tamten den, a proč? Protože o Něm měli jiný výklad. Ale oni 
přesto měli vědět, že byl Slovem, protože všechno, co Bůh řekl, že 
udělá, On to vykonal. A On jim řekl: „Zkoumejte Písma na tuto hodinu, 
a pokud nesplňují požadavky, které se na mě vztahují, pak mi nevěřte.“  

Oni řekli: „My věříme Mojžíšovi.“ 

Jan 5:46 

73 On řekl: „Kdybyste věřili Mojžíšovi, věřili byste i mně; protože 
on o mně mluvil.“ A přesto to neuviděli. Sám Bůh nebe umíral na kříži 
a vyslovoval slova, která byla předpověděna proroky, že je bude 
mluvit, a stále to neviděli, vidíte. Oni nejsou z Jeho rodu. Nejsou 
Slovem — nejsou Slovem — a přesto jsou nábožní. Ale oni nebyli 
Slovem, protože nerozpoznali Jeho pozici pro tamtu hodinu.  

74 Všimněte si, jak nádherně jsou spolu Písma provázána v 
každém věku. Teď si všimněte. A když církevní svět nechtěl, aby nad 
nimi vládlo Slovo Boží, přijali vraha — Barabáše. A co to způsobilo? To 
vyzvedlo satana, boha tohoto zlého věku na pozici, kterou vždycky 
chtěl — poslouchejte teď — protože o satanovi se nemluví jako o bohu 
v žádném jiném věku kromě tohoto. O něm se nemluvilo jako o bohu v 
Noeho věku. O něm se nemluvilo jako o bohu v Mojžíšově věku nebo o 
bohu v Eliášově věku, ale v tomto zlém věku on je… Ó, nepřehlédněte 
to! On je bohem tohoto zlého věku a je uctíván miliony, dokonce 
miliardami lidí, a oni o tom nevědí. 

75 Ale dovolme Písmu dnes ráno, ať ho odhalí, abychom to uviděli; 
a pak to poznáte. Dovolme Písmu, podobně jako ve shromáždění s 
rozpoznáním, když Duch svatý přichází na své Slovo a On vyvolává lidi 
a říká: „Ty nemáš právo žít s jinou ženou. Proč jsi to dělal deset let, 
když jsi běhal za manželkou jiného muže?“ Co On dělá? Odhaluje, 
obnažuje satana, který spoutal tohoto muže nebo ženu žijící s 
manželem nějaké jiné ženy, nebo hříchy, které byly spáchány a jichž se 
dopustili. Co to dělá? Obnažuje ho. 
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1. Janova 2:19 

76 Lékaři berou různé přístroje a snaží se najít příčinu nemoci. 
Nejsou schopni ji najít. Nemůžeme to poznat. Jenže pak, když přichází 
Duch svatý a zjevuje, co to je, On ho obnažuje, vidíte. A právě to 
způsobuje Slovo Boží. Ono je světlem, které prosvěcuje temnoty. A 
když uslyšíte nějaký šelest v místnosti, je to pro vás záhada. Něco se 
tam děje. Vy ovšem nevíte, co to je, a rozsvítíte světlo. A hned vidíte, 
že to jsou cvrčci a švábi, kteří jsou dětmi temnosti. A když na ně 
zasvítíte, okamžitě se rozutečou. „Vyšli z nás, ale nebyli z nás,“ říká 
Bible, vidíte. Oni nemůžou žít ve světle světa, protože nebeský Bůh 
seslal své světlo v ten poslední den, aby mohl osvítit stezku pro své 
děti, aby nemusely kráčet v temnosti a klopýtat, ale aby mohly kráčet 
ve světle, které vyzařuje z Ježíše Krista, jenž je tentýž včera, dnes i na 
věky. Amen!  

Izaiáš 14:12, 13 

77 Všimněte si, satan není nazván bohem v žádném jiném věku 
kromě tohoto. Byla to jeho ambice, aby byl bohem od samého počátku. 
Přečtěme si to. Věnujme tomu náš čas. Vraťme se tedy… Podívejte, 
mám to tady poznamenáno, Izaiáš 14. Vraťme se tedy k Izaiáši 14 a 
hned uvidíme, co Bůh řekl na… to, co satan udělal. Izaiáš 14:12 až 14. 
Sledujte. 

Jakž to, že jsi spadl z nebe, ó, luciféře v jitře 
vycházející? Poražen jsi až na zem, ještos zemdlíval 
národy. 

Však jsi ty říkával v srdci svém: Vstoupím do nebe, 
nad hvězdy Boha [To jsou teď synové Boží.] silného 
vyvýším stolici svou, a posadím se na hoře 
shromáždění k straně půlnoční.  

78 Byla to satanova ambice, aby byl uctíván jako Bůh. A vzal dvě 
třetiny nebeských hvězd a povznesl se nad ně a kázal jim a svedl dvě 
třetiny z nich. Vidíte to? Dobře. Všimněte si, to jsou jeho ambice. A teď 
je připraven se svou pečlivě vybranou nevěstou, vzdělanou jeho 
poznáním (vidíte), ona je celá nalíčená jeho lstí velkolepých budov a 
grandiózních denominací s nátěrem moudrosti a teologie a chytrosti a 
intelektu a vzdělání, aby sváděla celý svět a stala se bohem (Tohle on 
udělal!); a všechno to směřuje do osoby antikrista, který je již 
korunován jako zástupce Boží tou milující svět, vědecky založenou 
nevěstou, vyfintěnou do okázalého intelektuálního náboženského 
vzdělání. Ona se stala tak nábožná jako on skrze jeho vlastní výklad 
Božího Slova, jak to udělal vůči Evě a stejně tak vůči svému synu 



1. 8. 1965 Jeffersonville, Indiana, USA 19 

Kainovi. 

1. Janova 3:12 

79 No, ty jsi řekl: „Satanův syn?“ Ukažte mi jedno místo v Bibli, 
kdy byl někdy Kain nazván Adamovým synem. Bible říká, že byl synem 
toho zlého, semenem hada. Ne, ta přikrývka teď byla sejmuta, bratře. 
Ta pyramida byla otevřena, jak to ukázalo zjevení.  

Izaiáš 14:12, 13 

80 Všimněte si, co on udělá, jeho smýšlení. Myslel si, že Bůh 
přebývá ve světské nádheře. Takhle to dělal v nebi. Hřích nezačal v 
Edenské zahradě, začal v nebi, když Lucifer, syn Jitřenky se povznesl v 
kráse a chtěl krásnější království než to, které měl Michael. Myslel si, 
že Bůh přebývá v nádheře.  

1. Mojžíšova 4:3 

81 A všimněte si Kaina. On nechtěl krvavou oběť. Přišel a obětoval 
ovoce, něco krásného z úrody pole a položil to na oltář. Byl velice 
nábožný a dělal všechno přesně tak, jak to dělal Ábel — přinesl oběť, 
sklonil se v úctě a po každé stránce v poslušnosti před Bohem — jenže 
bez zjevení Slova. A Slovo bylo od počátku v Božím plánu. Ale Bůh 
zjevil skrze zjevení právě to, že potvrdil a zdůraznil to, co bylo správné. 
Nikoliv náboženství, ne oltář, ani přináležitost k církvi, ne oběť, ne 
upřímnost, ale jedná se tu o zjevení Božího Slova. Bůh mu zjevil, že 
jeho matka nesnědla jablko, které jí podal had, ale měla poměr s 
osobou satana ve formě zvířete, ne plaza, ale toho nejchytřejšího a 
nejlstivějšího tvora ze všech polních zvířat, který byl podobný člověku 
a byl jediným tvorem, jehož semeno se mohlo zkřížit. No, věda se ho 
snaží najít. Jenže oni ho nikdy nenajdou, protože každá kost v jeho těle 
se změnila. Ovšem, Bible nám oznamuje, že to tak bylo.  

2. Tessalonicenským 2:3, 4; Zjevení 13:4, 11, 12 

82 Všimněte si, co ten maník udělá. On se posadí v Božím chrámu, 
totiž v církvi a bude se zjevovat jako Bůh. Pokud si to chcete přečíst, je 
to 2. Tessalonicenským 2:3 a 4 a Zjevení 13:4, 11 a 12, kde oba ti 
proroci Jan a Pavel pojednávají, čím on bude v těch posledních dnech. 
Tedy… Přečtěte si to, protože to tady mám poznamenáno, ale chtěl 
bych ušetřit čas.  

83 Den, v němž žijeme, je v Bibli nazván dnem člověka, lidským 
dnem. To není Boží den. Bůh není Bohem této země; Bible říká, že ne; 
On je Bohem nebes. A to není Boží den; je to den volby. Buď budeš žít 
dneškem a zemřeš; nebo si zvolíš Boha a budeš žít; a Bůh je Slovem. A 
Slovo je Slovem projeveným pro tuto hodinu a pro tento den. 
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1. Korintským 4:3 

84 Všimněte si, to je den člověka. Můžete si to poznamenat, chtěl 
jsem to přečíst, je to 1. Korintským 5:1−5… 1. Korintským 4:1−5, 
promiňte, 1. Korintským 4:1−5, kde Pavel mluví, jak je někdo souzen 
člověkem ve dnu člověka.  

85 Ten den… Možná namítnete: „Jak to můžeš nazvat dnem 
člověka?“ To je den, kdy jsou zvelebovány skutky zakládající se na 
lidském poznání. Podívejte se, čím se vytahují komunisté. Někdo se 
někoho snaží dostat na měsíc, zatímco Bůh se snaží někoho dostat do 
nebe, vidíte. Ale podívejte se, jak utrácejí miliony, miliardy, biliony 
dolarů za nějaké zbytečné úsilí. A když se tam dostanou, nenajdou tam 
nic. Co se to tedy děje? Nestarám se o měsíc. Chci kolem měsíce 
proletět tak rychle, že ho ani nepostřehnu, když se budu vznášet výš. 
Minu Mléčnou dráhu, budu se vznášet dál a dál. Ano! 

86 A dnešní svět se zasvěcuje poznání, které přišlo od satana; 
lidský den je zvelebován, ne skrze Slovo Boží, ale skrze poznání, které 
mají. Teď přemýšlejte, ať to prosákne hluboko. A když to budete 
poslouchat na pásku, když budete v tom místě, zastavte to na chvíli a 
zamyslete se nad tím. Jeho skutky jsou zvelebovány víc než Slovo Boží, 
než projevené skutky Boží. Satanova moudrost, kterou dal Evě na 
počátku… Poslouchejte teď, ať vám to neunikne! Satanova moudrost v 
člověku je posazena na trůn a zvelebována víc než potvrzené Slovo 
Boží na tuto hodinu. Naše církve jsou přesvědčeny, že díky jejich 
seminářům, vzdělávacím střediskům, oni si myslí, že poznali víc, než 
učí o této věci Slovo Boží. A tam doktor ten-a ten a učitel ten-a-ten a 
profesor ten-a-ten se pozvedli v takzvaném vědění, které obdrželi od 
satana, nad pravdu potvrzeného zaslíbení, které dal Bůh ještě před 
nimi. A lidé se na to dali nachytat, vidíte. 

Matouš 15:6; Marek 7:13 

87 Jeho vědecké úspěchy se snaží dokázat, že se Boží Slovo mýlí… 
Jen na to pomyslete. On… jeho (to znamená lidská) teologie vysvětluje 
lidem Boží Slovo a způsobuje ho znovu neúčinným tak, jak to udělal v 
tom denominačním věku, když se Ježíš zjevil na zemi. Ježíš řekl: „Vy 
pokrytci, vašimi tradicemi (to jsou jejich výklady) jste zbavili Slovo 
Boží moci a udělali jste ho pro lidi neúčinné.“ A totéž probíhá dnes. 
Stalo se neúčinné.  

2. Tessalonicenským 2:4 

88 Všimněte si. Tito lidé ho povyšují nade vše, co se nazývá 
Bohem. Copak 2. Tessalonicenským nemluví o tom, že to tak budou 
dělat? A autorita denominačních církví způsobuje, že lidé věří 
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denominacím víc než Bohu — a Bůh je Slovem — a oni budou věřit 
svým denominačním vyznáním víry víc než Slovu, a to ho povyšuje 
nade vše, co se nazývá Bohem. A je jenom jeden Bůh, a to je Jeho 
Slovo. A vše, co je nazváno Bohem… A tak on sedí v chrámu Božím 
jako Bůh a dokazuje, že je bůh, protože přiměl lidi, aby ho uctívali. 
Jenže Bůh je Slovem. A on se povyšuje nade vše, co se nazývá Bůh. A je 
jenom jeden Bůh a On je Slovem, rozumíte. A všechno, co je nazváno 
Bohem je… bůh tohoto věku se povýšil nad všechnu pravdu, nad 
potvrzené Slovo Boží (to je první kapitola Janova evangelia, vidíte) — 
nad všechno, co se nazývá Bohem, a tak on je bohem a posadil se v 
Božím chrámu s autoritou (jen se podívejte); a je za to oslavován. Ó, ať 
lidé, Bože, ať uvidí ten podvod. On je za to oslavován a se vší úctou mu 
je věřeno lidmi tohoto zlého věku. Tak tedy, vidíte boha a jeho 
služebníky v tomto zlém věku?  

89 Tedy, sledujme, jak se to projevuje. On tvrdí, že pro lidi udělá 
lepší svět, v němž by mohli žít na základě jeho moudrosti, nezávisle na 
nikdy neselhávajícím Slovu Božím. Jenže když se dá dohromady s těmi 
denominacemi a vyznáními víry, intelektuály, vědeckými výzkumy, a 
tak dále, vytváří lidem lepší svět, v němž by mohli žít a přitom 
ignorovat Boží zaslíbení, totiž, že lepší svět bude teprve v Miléniu. 
Víte, podle mého názoru udělal lepší svět pro hřích, místo pro život. 

90 Všimněte si. Udělal to? On povolil hřích. Povolil pití alkoholu, 
kouření cigaret. A v církvi povolili, že žena s ostříhanými vlasy může 
být členem církve. No, možná se tady na chvíli zastavíme. 

91 Ona může nosit kraťasy, může se líčit a stále náležet ke své 
náboženské skupině, což je naprosto v rozporu s Božím Slovem. On ale 
říká, že to je v pořádku. Vidíte jeho moudrost? „Co to má společného 
se ženou?“ Je to přesně totéž jako ochutnání ze zakázaného ovoce 
nebo nezakázaného ovoce; o to se jedná. Bůh řekl, aby to nedělali, 
jenže oni to dělají. 

92 A ona mu věří a miluje ho za to. Ale nenávidí Boha. To dokazují 
její vlastní skutky. Ona sice říká, že ho miluje, miluje však satana. 
Uctívá boha módy, boha tohoto světa, bohyně Hollywoodu. Ona ho 
miluje, ale nenávidí pravé Slovo Boží, jež je tím pravdivým Bohem. 
Uzákonila si: „To církvím nepřinese škodu, naše ženy mohou dělat to 
nebo tamto nebo ještě něco jiného.“ Jenže v přítomnosti živého Boha jí 
není dovoleno ani přijít do sboru, jedině, že bude činit pokání. 

93 On je bohem světské krásy; opravdu. Ona chce vypadat krásně 
a on je tím bohem krásy od počátku. On může, a už to docílil moudrostí 



22 Bůh tohoto zlého věku 

díky své vědě a látkám, docílit krásu pro tento vzorcový věk… spíše 
moderní věk zla. On vytvořil krásu. 

94 Všimněte si. Stojí to za povšimnutí: Na počátku Set a jeho děti 
nešly vědeckou cestou. Tedy, chtěli bychom si něco říct v průběhu 
několika minut o vědě. Když toto říkám, nechci tím omlouvat mou 
negramotnost, ale chci poukázat na tu bandu ignorantů, na všechno, 
co popírá Slovo Boží, rozumíte. Jistě! Stojí to za povšimnutí. Sledujte 
to. Setovy děti se nikdy neubíraly tou vědeckou cestou. Byli to pokorní 
pastýři, farmáři a podobně. Ale Kainovy děti ano. Proč? Byly 
inspirovány svým tatínkem, ďáblem. Kain byl inspirován svým otcem, 
ďáblem, a ti byli inspirování tím semenem, které z toho vzešlo. 

95 Ale sledujme semeno Boží, které prochází každým věkem, a 
sledujme, kam ono dnes směřuje. Křesťané, ti opravdoví křesťané, 
nestojí vůbec o vědecký výzkum a takové nesmysly. Nikoliv, za 
okamžik se k tomu dostaneme. Avšak Kainovy děti jednají podle 
povahy svého otce ďábla, jsou plné světského poznání, krásy, vědy a 
podobně. Kainovy děti byly vědecky založené; byly vzdělané. Tito 
hudebníci se svými hudebními nástroji (jako moderní Elvis Presley a 
někteří tohoto ražení, jako ta školní rada, která povoluje, aby se to 
tady každou sobotu večer v této ulici dělo), byli to stavitelé měst, 
zkrášlovali ženy na popud své osobní žádostivosti, jako ďábel, který 
podal ženě rtěnku, ostříhal jí vlasy a navlékl jí šortky, a tak dále, a dělá 
to na popud svého osobního chtíče. Říkám to otevřeně a nevím, jak 
bych to jinak mohl podat. 

96 Tedy, víme, že satanovo evangelium je evangeliem vědy a 
pokroku. On je kázal v Edenu, ne Bůh, byl to satan; vědecký pokrok. 
Věda a pokrok, to je satanovo evangelium. A pohleďte, kam nás v 
dnešní době pomocí toho vede, vidíte. 

97 Všimněte si, komu on kázal v Edenské zahradě? Adamově 
nevěstě; a ona se na to nechala nachytat. Svedl ji tím, že zpochybnil 
jedno Boží Slovo. Podívejme se, co on asi řekl. Řekl: „To není vědecky 
podložené, aby někdo v této svaté církvi zemřel,“ nebo „budete 
vyškolení a vzdělaní, abyste nevěřili takovým nerozumným věcem jako 
je smrt. Nezajímá mě, jestli je to řečeno v Božím Slově, vždyť to 
nedává smysl.“  

98 Ó, podívejme se na něj dnes: „Bůh je dobrým Bohem. Patříte do 
Jeho svaté církve. Tedy, nemůžete umřít!“ Ale Bůh řekl, že ano, a tím 
to hasne! Vidíte ho dnes? „Ó, já prostě patřím k církvi. Nedělám to co 
vy nebo to, tamto nebo něco jiného. Jen přijď do církve a buď dobrým 
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členem. Stříhání vlasů, to je nesmysl. A šortky a líčení a tancovačky a 
sem tam malé pivko, vždyť to přece neuškodí, pokud se tomu 
neoddáváš. Abych řekl pravdu, přál bych si, děti, abyste to ochutnaly, 
abyste se mohly poučit, jestli vám to chutná nebo ne.“ Tady to je: bůh 
tohoto zlého věku. 

99 „Bůh je dobrým Bohem.“ Slyšel jsem to už tolikrát, až je mi z 
toho zle. Bůh je rovněž Bohem spravedlnosti. To není nějaký starý 
shrbený dědek, kterému můžeme poroučet, a jeho vnoučata jsou bez 
hříchu. On je Bohem spravedlnosti a svatosti. Dokázal to už v Edenské 
zahradě při svých prvních dětech. Když překročíte tuto linii Slova, jste 
jednou provždy mrtví. Vztahuje se to i na dnešek. 

100 A všimněte si. On kázal ten stejný druh vědeckého, sociálního, 
intelektuálního, progresivního evangelia Evě a Adamova nevěsta tomu 
uvěřila. A on v tom uspěl a naplnil takzvanou Kristovu nevěstu, církev 
druhého Adama, těmi stejnými argumenty. To je pravda. 

101 „Ó, Bůh to nedělá. Bůh je na to příliš dobrý. Jakže, tak dlouho 
jak chodíš do kostela… pokud věříš…“ Ďábel věří, jenže věří 
pokrytecky, ale opravdu věří. Ale není spasený. „Když věříš…“ 

102 On říká té druhé nevěstě… nebo spíše té druhé Adamově 
nevěstě totéž, co řekl té první, něco jako: „Cože, Božské uzdravování, 
nic takového neexistuje. My to můžeme dokázat. Ani jeden případ 
nebyl nikdy dokázán. A ten křest ve jménu Ježíše Krista, no, 
neuvědomujete si, že já jsem autoritou církve,“ říká. „Vždyť my jsme 
tohle už vyřešili v Nicei v Římě,“ stalo se to tehdy, když ti tři nečistí 
duchové vyšli z draka a falešného proroka, a tak dále. „Věříme v trojici 
bohů.“ Propánakrále, to je tak pohanské až běda. Nedovolte nikdy 
postavit se před Bohem s něčím takovým jako je toto, postavit se s tím 
v Jeho přítomnosti. 

Skutky 19:5, 6; Galatským 1:8 

103 „Ó, na tom přece nezáleží, jestli jsi pokřtěn ve jménu Otce, 
Syna a Ducha svatého. Vždyť jaký je v tom rozdíl?“ V tom je ale 
opravdu rozdíl, protože Pavel přikázal těm baptistům, že museli být 
pokřtěni znovu ve jménu Ježíše Krista, než na ně mohl sestoupit Duch 
svatý. A také to byl důvod, že apoštol zvolal a řekl: „Kdyby anděl z 
nebe kázal něco jiného, ať je proklet.“ V tom je určitě rozdíl. Ó, aj!  

Zachariáš 14:7; Židům 13:8 

104 „V současnosti neexistuje žádný křest Duchem svatým. Bylo to 
pouze pro apoštoly, ale to už je pryč. A proroci? To je neznámý pojem. 
Zázraky? To není vědecké. Malachiáš 4? To bylo pro jiný věk. Jan 



24 Bůh tohoto zlého věku 

14:12? Ó, Ježíš to nemyslel vážně. Lukáš 17:30? Ó, to je pouze mýtus.“ 
Vidíte? „To je špatný výklad. To nebylo na počátku.“ Takové kraviny, 
když všemohoucí Bůh mezi nás sestoupil a dokazuje to. Když On říká, 
že Ježíš Kristus je tentýž včera, dnes i na věky, On to dokázal. 
Nezajímají mě ti, kteří na to řeknou „ne“; Bůh sám vykládá své Slovo. 
On řekl, že bude tyto věci dělat v těch posledních dnech: „Bude světlo 
v čase večera.“ A je tady světlo projevující Syna Božího.  

Zachariáš 14:7; Zjevení 1:8 

105 Slunce, které vychází na východě, je tímtéž sluncem, které 
zapadá na západě. Prorok řekl: „Nastane den, který nebude ani dnem 
ani nocí.“ Bude to skličující; mraky zahalí tvář slunce. Ale řekl: „V čase 
večera bude znovu světlo.“ Tentýž Syn, On je Alfa a Omega. Tentýž 
Syn, který povstal na východě, byl předpověděn, že znovu povstane na 
západě těsně předtím, než ten den pomine. Nevím, jak oni to vykládají, 
ale Bůh vykládá své vlastní Slovo. On je dokazuje. Je to čas večera.  

106 Je to smutné, ale ona se na to znovu dala nachytat. Kristova 
nevěsta se na to dala nachytat a přijala intelektuální poznání z 
nějakého vysokého učení, od nějakého kazatele, místo aby uvěřila 
čistému potvrzenému Slovu Božímu. 

107 Nuže, kazatelé, po celé zemi, kdekoliv jste, můžete s tím 
nesouhlasit; nechci vás ranit. Já jenom… Mluvím ke své vlastní 
skupině. Snažím se jen o to… Jste-li ochotni tady sedět, budu opravdu 
rád, když to budete poslouchat. A tedy, poslouchejte. Ale já jim jenom 
říkám to, co viděli a ukazuju jim to, a Bůh dokazuje, že to je pravda. To 
je ta hodina. On nepotřebuje nikoho, aby to vykládal. Vaše světská 
moudrost neobsahuje v sobě nic… Můžete mít tituly B.A., D.D., A.D., ať 
je to cokoliv; to neznamená nic. Bůh vykládá své vlastní Slovo sám. On 
to zaslíbil a je to tu. 

108 Ale na základě znalosti ze semináře, denominačního kázání, to 
způsobilo, že celý svět obdivuje tu šelmu, jejíž smrtelná rána byla 
uzdravena, když pohanství přešlo na papežství. Vidíte, kam to 
směřuje? Ona tomu věří. Věří tomuto poznání, jež jí to oznamuje. 

109 Teď sledujte! To znamená, že obě zasnoubené nevěsty věří 
satanovu poznání v rozporu s Božím Slovem. Adamova nevěsta věřila 
satanovu poznání v rozporu s Božím Slovem, a Kristova nevěsta uvěřila 
satanovu poznání v tomto intelektuálním zlém věku proti Božímu 
Slovu. A všimněte si, Eva uvěřila tomu přirozenému a uvrhla celou 
lidskou rasu do smrti. Ta přirozená nevěsta… Adam, ten přirozený muž 
země, jeho nevěsta, ještě předtím než k ní přišel, aby se stala jeho 
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ženou, ponořila celou lidskou rasu do smrti. Ať už je to vědecké nebo 
ne, my stejně tak umíráme, protože Bůh řekl, že to tak bude. I když jsi 
ve svatém Edenu nebo ve svaté církvi nebo ve svaté denominaci, ať je 
to cokoliv, zemřeš v ten den, když zpochybníš jedno Boží Slovo a 
řekneš, že není pravdivé, zatímco ono je před vámi obhájeno a 
dokázáno. Je to ten den, v němž se oddělíš od Boha. Nemusí to být celá 
věta: stačí jedno slovo. Kdokoliv přidá jedno slovo nebo ubere, toho 
dne zemřeš. 

110 Všimněte si. Adamova nevěsta způsobila přirozenou smrt své 
rase, lidské rase; a nevěsta druhého Adama, Kristova zasnoubená 
nevěsta, uvrhla celou církev do denominační smrti, aby přijala znamení 
šelmy skrze velké vědecké intelektuální denominace: „My jsme 
baptisté. My jsme presbyteriáni. My jsme letniční,“ a tak dále. „My 
máme to, my jsme majetnější. Jsme uznáváni vládou. Jsme po celém 
světě,“ a podobně. „A to nejlepší z nejlepších… chodí k nám starosta 
města.“ Dokonce: „Prezident k nám chodí na mši, a přichází sem, a 
tam nebo jinam.“ A celý svět byl uvržen do duchovní denominační 
smrti, celá církev. Ona je mrtvá! 

Říkají: „Pouštíš se příliš daleko.“ 

Matouš 24:37; Lukáš 17:26; 1. Petrova 3:20 

111 Ježíš řekl: „Ale jak bylo za dnů Noeho, když bylo zachráněno 
osm duší, tak bude i při příchodu Syna člověka. Za dnů Lota, když byli 
vyvedeni tři ze Sodomy a v ten den…“ Tedy, existuje jedna skupina, 
která už z toho vyšla, ale nezapomínejte, jak bylo tehdy, když se zjevil 
Syn člověka. Podívejte, co to… Podívejte, kde žijeme.  

112 Tedy, ona způsobila, že celý svět přijal vědecké vedení 
vzdělávacího programu, který jí satan podává pod hlavičkou církve — 
vedení na základě vzdělávacích a vědeckých programů. Snažím se vám 
představit boha tohoto světa. Když ona, jako Eva, měla k dispozici 
plnost Božího Slova ve své ruce… Ona mohla vzít Boží Slovo, ale co s 
ním udělala? Místo toho, aby očekávala na křest Duchem svatým, 
dovolila, aby jí věda dokázala, že Duch svatý byl pouze pro učedníky. A 
místo toho, aby si uchovala Božské uzdravování a teď by už křísila 
mrtvé a dělala velké zázraky, dovolila satanovi pod jeho náboženským 
a lidským vedením, aby vzal Slovo Boží a snažil se tvrdit, že to platí pro 
nějaký jiný věk. A ona tomu uvěřila. 

Marek 16:15, 17; Jan 14:12 

113 Když Bible říká: „Věci, které dělám já, budete dělat i vy,“ Ježíš 
řekl… „Jděte do celého světa a kažte Evangelium všemu stvoření.“ My 
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jsme stále stvořením. „Tato znamení budou provázet ty, kteří věří.“ 
Ona to popírá do posledního slova.  

2. Timoteovi 3:5 

114 Ona popírá všechno nadpřirozené a zaměnila to za intelektuální 
koncepci Bible, kde kněží a svatý otec ten-a-ten, biskup, arcibiskup, 
kde okrskový presbyter, kde vrchní dohlížitel a podobně, do toho vložil 
svůj výklad. A Bůh je tam nechal trčet mrtvé jako půlnoc. A jediná věc, 
která z toho zůstala v těch posledních dnech, je skupina malých 
letničních s hlučnou hudbou a pokřikují tak hlasitě, jak to jen dokážou 
a pobíhají sem a tam a mluví v jazycích, a křičí a mají formu 
pobožnosti, ale zapírají její moc. A když jim řeknete, že mají být 
pokřtěni ve jménu Ježíše Krista, vysmějí se vám do obličeje. Jenže Bůh 
jde rovnou kupředu a dosvědčuje, že to tak je a dokazuje, že Slovo Boží 
říká pravdu.  

1. Korintským 5:6; Galatským 5:9 

115 Všimněte si. Strom, z něhož satan přiměl Evu ochutnat ovoce, 
to byl strom poznání dobrého a zlého. To byl zkřížený strom. 
Podívejme se na den, ve kterém žijeme. Když on vyvolává nevěstu, má 
církev, která si nárokuje, že dělá dobro, zatímco se jedná o zlo, tím že 
popírá Slovo. Zkřížený strom. Ó, řeknete: „Oni mají velká společenství. 
Pomáhají ostatním. Schválil je Červený kříž a všechny školy, oni…“ 
Podívejte! Ó, jenže popřít jedno slovo; stačí, abyste zemřeli, nezáleží 
jak intelektuálně a dobře to vypadá. Ježíš řekl: „Trocha kvasu, zakvasí 
celý kvásek.“ Malá troška kvasu zničí celé těsto. Jedno Boží Slovo na 
nesprávném místě zkazí celý obraz. Co kdyby moje ruka byla tam, kde 
má být moje noha, vidíte? Co kdyby moje ucho bylo tady dole, kde má 
být moje ruka? Trochu kvasu a celé těsto je zkažené.  

 Říkáte: „Odkud jsi to vzal? Jak můžeš vědět, že to je pravda?“ 
Bůh dokazuje, že to je pravda. On to obhajuje. Řekl to tady v tom Slově 
a pak to dokázal. A odtamtud víme, jestli je to správné nebo ne. A 
popřít jedno slovo, to stačí, aby to přineslo smrt. To přineslo tytéž 
výsledky v tomto zlém věku, duchovní smrt; tak jak to způsobilo 
fyzickou smrt pro celou lidskou rasu. 

Přísloví 3:5; Římanům 3:4 

116 Všimněte si, jak si satan podrobil vědecký věk v té Noeho době, 
aby lidé spoléhali na svůj vlastní rozum. Bible nám to říká v Příslovích: 
„Nespoléhej na svůj vlastní rozum.“ A také: „Ať je každé lidské slovo lží 
a Boží pravdou.“ Ale satan svou moudrostí od počátku v Edenské 
zahradě přiměl lidi, aby spoléhali na svůj vlastní rozum. A víte, díky 
působení jeho velikého Max faktoru, který tam tehdy měl, způsobil, že 
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ženy byly velice krásné, a to způsobilo, že muži… spíše, že synové Boží 
padli do hříchu a brali si je za ženy. Ženy byly tak půvabné, tak krásné.  

117 Můžeme vzít dnes obyčejnou ženu z ulice. Mnozí z vás určitě 
četli příběh; možná jste ho nikdy neslyšeli, protože se to stalo v době 
před nastáním mého dne. Pearl O’Brien, kolik z vás o ní slyšelo? Jistě, 
ona byla považována za nejkrásnější ženu na světě. A dnes každá holka 
ve škole, která vchází do školní budovy, je dvakrát hezčí než ona. V 
čem to je? Krása žen v těchto dnech se znovu zviditelňuje. Ostříhaly si 
vlasy. Oblékly se do skoupých dívčích šatů. Navlekly si šortky a bikiny, 
nebo jak tomu vůbec říkají, oblékly to na sebe. Vzaly líčidla, růžové 
rtěnky a všechny tyto věci, aby ze sebe udělaly něco, čím nejsou, 
vidíte. A kvůli vědecké moudrosti to byly schopny dosáhnout. Víte o 
tom, že na ženskou kosmetiku je ve Spojených státech utráceno 
dvakrát nebo třikrát více peněz než za jídlo a živobytí? Můžete si to 
ověřit. To je pravda — na kosmetiku. 

118 Všimněte si, synové Boží viděli lidské dcery — ne Boží dcery; 
lidské dcery — že byly krásné. To způsobilo, že Boží synové se dali na 
tento klam nachytat a brali si ženy tohoto druhu a ženili se s nimi. A to 
přineslo právě jako dnes věk prostituce, tak jak to bylo v Sodomě a jak 
je to předpověděno pro dnešek, že ženy a muži současnosti si budou 
své protějšky vyměňovat. Jestli se mu nebude líbit jeho žena, může jít 
do Reno v Nevadě a oženit se… rozvést se s tou a oženit se s jinou 
během patnácti minut. A ženy jsou tak půvabné, že je to neodolatelné. 
A co to je? Ďábel! Vidíte, satan stále působí v kráse! 

119 Všimněte si, sledujte. Ten hřích jim nikdy nebyl odpuštěn. Ta 
krása, vědecký věk, to byl právě ten věk, který Bůh zničil a smetl z 
povrchu země, ten krásný vědecký věk. Ježíš řekl, že se to znovu 
zopakuje, krátce před příchodem Syna člověka. Souhlasí to? 

1. Mojžíšova 6:2; Matouš 24:24; Marek 13:22; Lukáš 17:26 

120 Všimněte si. Ježíš řekl: „Jak bylo za dnů Noeho, tak bude při 
příchodu Syna člověka.“ Když se všichni ženili… Sledujte. Boží synové 
se ženili s těmi krásnými lidskými dcerami a Bůh jim to nikdy 
neodpustil. Stejně tak jako to Baalámovo učení… to způsobilo, že ty 
krásné, intelektuální, vědecky založené moábské ženy, se svýma 
vyzývavýma očima, s jejich rtěnkami a pudry, s jejich parfémy, sváděly 
Boží syny, oproti jejich vlastním ženám, které musely pracovat a měly 
mozoly na rukou, bez mejkapu. A ony je sváděly: „Můžeme společně 
uzavírat sňatky, vždyť jsme jeden lid.“ To byla lež! To byl klam, byl to 
ďábelský úspěch, aby nachytal Boží syny na to, aby se ženili s lidskými 
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dcerami. To byla ďábelská lež podsunuta Balámovi, falešnému proroku, 
jenž se pokoušel prorokovat proti Mojžíšovi a usiloval o to, aby tyto 
rasy sjednotil a říkal: „Dobře, věříme tomu samému Bohu, obětujeme 
stejné oběti, máme stejné oběti, děláme to téměř všechno stejně.“ Tak 
blízko, že kdyby to bylo možné, svedli by i vyvolené, vidíte. Vyjděte z 
nich, lide můj. Nemějte s nimi nic společného.  

Zjevení 16:21; Zjevení 18:4 

121 Všimněte si. To nebylo tak, že by Bůh podal výklad svého Slova 
zlému Kainovu pokolení. Bůh jim své Slovo nevykládal. Všimněte si… 
Bůh, vědění udělat svět tak krásný, a tak vědecky založený a zároveň 
hříšný, aby ho pak zničil? Udělal by to Bůh; a přitom by udělal svět tak 
krásný? Podívejte se sem. Stvořil Bůh své dcery tak krásné a oblekl je 
tak sexy, aby Jeho synové po nich dychtili a páchali s nimi cizoložství? 
Co? Copak Bůh dělá něco takového? Ta nahá, obnažená laodicejská 
banda uctívající boha tohoto světa na základě své etiky a vzdělání a 
chytrosti a krásy… „Vyjděte z ní!“ říká Bible, „nebuďte účastníky jejích 
hříchů, abyste nepřijali z jejích ran.“ Bůh jednoho dne sešle z nebe 
ohnivé krupobití a jednotlivé kroupy budou vážit padesát kilogramů a 
zničí je ukamenováním, jak o tom mluví Jeho Slovo, že se stane, Jeho 
zákon. Dobře, pokud Bůh udělal takovou věc, zjevil své Slovo takovým 
lidem, jako jsou tito, pak by ničil svůj vlastní záměr. Jenže Bůh není 
hloupý. On je pramenem veškeré moudrosti. A tak vidíte, odkud tyto 
hlouposti pocházejí? Pocházejí od satana a stále je to satan. Jenže 
církev tomu uvěřila.  

122 Tedy vidíte, ženy, snažím se, jak nejlépe umím, vám představit 
Slovo Boží. Bible říká: „Pokud si žena ostříhá vlasy, zneuctívá svou 
hlavu,“ kterou je muž. A její manžel je její hlavou a hlavou muže je 
Bůh. A tak ona zneuctívá Boha a svého manžela. 

123 No, a to svědčí o tom, kdo je hlavou tohoto církevního systému. 
To ukazuje, kdo je toho hlavou. Je to satan ve formě supermana, osoby 
moudrosti a supervědění. On ví víc než všichni ostatní. Nezáleží na 
tom, co říká Slovo. On na to má svůj vlastní výklad, vidíte, výklad pro 
svůj zlý věk. 

124 Všimněte si jeho plánů postavit super denominační církev, tu 
Světovou radu církví, vidíte, nějakou super denominaci, aby ho uctíval 
svět, šelmu, pod hlavičkou sjednoceného křesťanství. Chcete si o tom 
přečíst v Bibli? Je to Zjevení 13:6 a 8. To je ta moderní Babylonská věž. 

125 Vzpomínáte si, jak Nimrod, ten pokrytec, postavil tu velikou věž 
a přinutil ostatní malá města, aby mu platili daň? Babble a Babylon, to 
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je jedno a totéž. Je to jenom záměna jmen, jak se to dál ukáže. 
Současným Babylonem je Řím. A celý svět je veden do Babylonu, je 
veden Světovou církevní radou, která každého přinutí, aby se jí 
poklonil. A vy přijmete znamení šelmy, aniž byste si uvědomili, co 
děláte. Ale ti, kteří jsou vyvolení, budou slyšet Slovo a vyjdou z toho. 

126 Jak protikladná je denominace ke Slovu Božímu. Bůh nikdy 
neměl žádnou a nikdy se žádnou nejednal a nikdy se žádnou jednat 
nebude. Přál bych si, aby mi nějaký historik ukázal, kde a kdy nějaký 
prorok přišel z nějaké církve. Ukažte mi, kdy Bůh nějakou církev 
požehnal potom, co se zorganizovala. Byla odložena do police a 
zemřela ve své intelektuální moudrosti, pocházející od ďábla skrze 
jejich vůdce a odmítnutí Slova Božího, které vyrůstalo do dokonalé 
Kristovy postavy. No, a teď ona dospěla k hlavě. Jak protikladné… 
Oddělte se od té nevěřící Evy, vy děti večerního světla. 

127 Satan, bůh tohoto zlého věku svou moudrostí krmil lidi z toho 
zkříženého stromu poznání dobrého a zlého. Všimněte si. Satan skrze 
svou moudrost způsobil, že lidé tohoto zlého věku budou jíst z jeho 
stromu dobra a zla. Tvrdí, že buduje větší křesťanskou civilizaci na 
základě své moudrosti dobra a zla, větší křesťanskou civilizaci. Ale 
malé Kristovo panenské stádečko Slova se o jeho moudrost nestará. 
Ono se od toho drží zdaleka.  

128 No, zamysleme se teď nad tím na chvilku. Ona očekává svého 
Pána a Jeho Milénium, svatební cestu (to je pravda) s Ženichem Slova, 
zatímco ona je nevěstou Slova. 

129 Vědění a civilizace nemají s křesťanstvím nic společného. 
Civilizace a pravé křesťanství spolu nemají nic společného. Civilizace 
je založena na vědění. Víme o tom. A vědění má původ v Edenu — to 
bylo dokázáno tím, co on v Edenu kázal — a vědění způsobilo smrt. 
Souhlasí to? Co způsobilo smrt v Edenské zahradě? Vědění. Dobře, 
tudíž ona nemůže pocházet od Boha, musí pocházet od ďábla. Fííí! Bylo 
to dobré! Vědění, věda, vzdělání, to jsou největší překážky, jaké Bůh 
kdy měl. Je to z ďábla. Vím, že kvůli tomu dostanu několik dopisů. 
Čekám na ně. 

130 Podívejte se, do čeho nás dovedla kultura, jen se podívejte. 
Sledujte, co to způsobilo. Kde jsme? Měli jsme k těm věcem sklony 
skrze naše vlastní porozumění díky vědě. Namítnete: „A co Bůh; myslíš 
si, že On je neznalý?“ Ó, ne! Bůh na zemi ustanoví svůj vlastní druh 
civilizace, když to převezme. Toto je satanův svět; on je teď bohem 
svého světského vědeckého poznání. Ale Bůh ustanoví svůj vlastní druh 
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civilizace. To nebude civilizace jako tato; zapamatujte si to. To nebude 
takový druh civilizace, jakou máme dnes. Ne, ne! To bude na základě 
Jeho Slova a Jeho záměru. Protože bůh tohoto zlého současného věku 
bude zničen a jeho království spolu s ním. 

Přísloví 3:5; 2. Timoteovi 3:5 

131 Tento moderní, vědění milující věk, nemohl mít lepšího vůdce 
než toho, kterého má teď: satana, který převrací Slovo Boží tak, jak to 
začal dělat v Edenské zahradě. Je to nábožná osoba spoléhající na svůj 
vlastní rozum — jak jsem již předtím řekl (Přísloví 3:5), že my 
nespoléháme na naše vlastní chápání — oni musí mít boha, protože to 
jsou lidské bytosti, a tak on je dělá tím, čím chtějí být. A jako lidské 
bytosti, všechny lidské bytosti vždy… Když jsme se sem přistěhovali, 
byli tady Indiáni, kteří uctívali modly a slunce a všechno možné. Jako 
lidské bytosti museli mít nějakého boha. A tak ten velký intelektuální 
věk musí mít nějakého boha. A tak se to stalo… bohem tohoto světa se 
stalo vědění, denominace, věda, mající formu pobožnosti, ale zapírající 
její moc.  

132 Všimněte si. Jejich bůh z nich dělá to, čím chtějí být. Dychtí po 
těle. A on jim to dává. „Chcete nosit bikiny, můžete je nosit. Chcete 
dělat to nebo tamto, jen si poslužte. Vždyť vám to neublíží, hlavně že 
chodíte do kostela. Jejich matka byla metodistka, baptistka, letniční, 
presbyteriánka; necháme je tak.“ To je bůh tohoto věku. Chytrý, 
moudrý, vědecký, to nevyžaduje víru. To nemusí nic dokazovat. Vždyť 
to už je dokázáno jejich vědomostmi. „Jakže, přece jsme největší církví 
ve městě.“ Jejich vědění… „Náš pastor má titul D.D., Ph.D.“ Vidíte, to 
nevyžaduje víru; je to spoléhání na vědomosti. Ať si žijí, jak chtějí a 
uctívají ho svou denominací a svým vyznáním víry. A tam je ta velká 
černá skvrna. Posmívají se Božímu Slovu a říkají věci, které jsou v 
rozporu se Slovem a usilují na základě svých vědeckých poznatků 
dokázat, že Slovo se nezakládá na pravdě. Ó, jaký věk, ve kterém 
žijeme. Vidíte boha tohoto věku? 

133 Všimněte si. Ale Bůh čeká, dokud se nepravost těchto 
současných Amorejských nedoplní. Nebojte se, On bude mít v tom čase 
připraveného svého Mojžíše. A jednoho dne nastane exodus do 
zaslíbené země. Přijde sem Mojžíš, který vyvolá a navrátí víru zpět k 
otcům. To se jednoho z těchto dnů stane. Říkáte: „Dobře, ale podívej, 
jak se nám daří.“ Jistě, nepravost Amorejských se ještě nedoplnila. Ale 
stane se to jednoho dne a On dovolí, aby se sami zničili. 

134 Civilizace, poznání, převrací Boží Slovo, aby vyhovovalo jejich 
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vlastnímu vkusu. Každá denominace dělá totéž. Satan káže své vlastní 
evangelium poznání ve své vlastní církvi. 

1. Janova 3:10 

135 Existují jenom dvě skupiny lidí, o kterých je řeč v Novém 
zákoně: děti Boží a děti ďábla. Věděli jste o tom? Chtěli byste, abych 
vám k tomu doložil místo Písma? 1. Janova 3:10, pokud si to chcete 
poznamenat. Já to čtu rovnou tady, mám to tu poznamenáno. V 
pořádku. Dobře.  

Efezským 2:2 

136 V epištole k Efezským 2:2 jsou nazváni dětmi neposlušnosti, 
jako byla Eva. Neposlušní vůči Božímu Slovu. Děti poslušnosti s dětmi 
neposlušnosti nemají nic společného. Jak se potom může nevěsta 
Kristova spolčovat s denominací, pokud je jeden poslušný a ten druhý 
neposlušný? Jak může být jeden Slovem a ten druhý převráceným 
slovem? Jak může spolu v jednotě kráčet prostitutka a ctnostná žena? 
Nemůžou. Ony spolu nemají vůbec žádnou společnost. Vyjděte 
zprostřed nich. To je z ďábla; to je znamení šelmy, všichni tam směřují, 
všechny denominace, nezajímá mě, kdo to je. Bůh si bere ne 
denominaci, ale lid pro své jméno. Denominace tyto pravdy nepřijme. 
To vyžaduje individuální osobu, která může vidět Boha a hledět na 
Jeho Slovo a věřit mu a náležet ne k organizaci, ale žít pro Boha. Ne 
pro organizaci nebo pro intelektuální moudrost nějakého biskupa, 
nebo někoho, kdo je to vyučoval. To je pravda.  

137 Děti neposlušnosti a děti poslušnosti spolu nemají nic 
společného. Jeden patří ke dni světla; ten druhý k noci a temnosti; 
zlému věku, tomuto zlému věku temnosti, nočním klubům, tancům a 
diskotékám, a přesto patří k církvím. Pro jejich boha je to v pořádku. 
Nic je neodsuzuje, vůbec jim to nevadí: „Vždyť mě přece nic 
neodsuzuje, když si stříhám vlasy,“ říká žena. „Neobviňuje to mé 
svědomí.“ Vždyť ona má míň svědomí, než had kyčlí. Opravdu ne. Ona 
ani neví, co to svědomí je. Ono bylo tak silně znecitlivěno, že ani neví, 
co to je. To je pravda. 

2. Timoteovi 3:5, 6 

138 Obcházejí Slovo Boží a říkají: „No, to je nějaký starý zpátečník. 
Nechoďte tam; je tam jenom spousta hluku a nějakého řádění.“ Oni o 
Bohu nevědí víc než hotentot o egyptské noci. To je pravda. To 
souhlasí. Mají formu pobožnosti, ale zapírají její moc; od takových se 
odvrať, protože to je ten druh, který chodí od domu k domu a svádí 
pošetilé ženy: „Ó, drahoušku, měl bys to udělat. Ó, drahá, myslím si, že 
tam ten tvůj starý zpátečnický kazatel, myslím, že je…“, „Ó, ty bys 
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vypadala tak roztomile v těch bikinách,“ ať už to nazývají, jak chtějí. 
„Kdybys udělal tamto nebo něco jiného…“ 

„No, jedna malá cigareta přece nikomu neuškodí. Vždyť jsem členem 
církve, a víš, že naše denominace je obdivována stejně, jako každá 
jiná.“ Nevěř tomu starému nalíčenému lháři. Ona vás podvádí. To je 
pravda. Ano, prosím!  

Matouš 16:23; Marek 8:33 

139 Co se týče jejich boha, to je v pořádku. Oni si myslí, že to je 
nádherné. A oni ho za to milují. Aj, a budou se s vámi přít. Postaví se 
proti vám a budou se s vámi hádat. Ano, jistě, satan se postavil tváří v 
tvář Ježíšovi, tomu Slovu a snažil se říct: „Je napsáno.“ On tam stál, to 
potvrzené Slovo Boží, a řekl: „Jdi pryč, satane!“ Jen běž a udělej totéž.  

 Jako když mi jednou jeden muž řekl: „Tedy, pokud věříš, že 
křest Duchem svatým je v pořádku a věříš, že ho máš,“ řekl, „raň mě 
slepotou.“ Byl to kazatel a on řekl: „Raň mě slepotou.“ Řekl: „Pavel 
ranil jednou někoho slepotou.“ 

140 Řekl jsem: „Pane, jak vás mohu ranit slepotou, když jste už 
slepý? Jak vás mohu zabít, když jste už mrtvý.“ 

 Namítnul: „Já, moje oči nepotřebují brýle.“ 

 Řekl jsem: „Po fyzické stránce ano, ale přesto zůstáváte slepý.“ 

 „To není možné! Bible něco takového neříká. Mluvíme tam, kde 
mluví Bible a mlčíme tam, kde Bible mlčí.“ 

2. Královská 14:19; Lukáš 4:8 

141 Řekl jsem: „V pořádku. Když byl Elizeus v Dotain (vidíte), 
obklíčila je celá syrská armáda, a služebník běžel a zvolal: ‚Ó, otče 
můj,‘ zvolal, ‚otče můj,‘ řekl, ‚obklíčili nás Syřané.‘ Eliáš se probudil, 
protřel si oči a řekl: ‚S námi je jich víc než s nimi.‘ On pověděl: ‚Ale já 
nikoho nevidím.‘ On řekl: ‚Bože, otevři mu oči.‘ No, on byl slepý a 
hleděl na proroka; a hora byla plná andělů a ohnivých válečných vozů 
a ohnivých koní. A on k nim přišel a Bible říká, že je ranil slepotou! 
Ranil čím? A koho? On přišel a zeptal se: ‚Hledáte Eliáše?‘ ‚Ano, 
hledáme ho.‘ On pověděl: ‚Pojďte, ukážu vám, kde je.‘ Eliáš je vedl k 
Eliáši. Slepí!“ Řekl jsem: „Víte co vám na to řeknu? Přesně to, co můj 
Pán řekl vašemu otci, odejdi ode mne!“  

Zjevení 22:18, 19 

142 Všimněte si. Děti poslušnosti s dětmi neposlušnosti nemají nic 
společného. Neposlušní uctívají svého boha. „Ó,“ říkají, „věříme Bibli.“ 
Ano, to je ten zkřížený strom (vidíte?); oni k tomu přidávají svět a 
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poznání, k tomu satanovu zkříženému stromu. Vidíte, ona vzala z toho 
stromu dobra a zla. „Ó, my věříme Slovu,“ jistě, ovšem ne celému. Eva 
věřila rovněž Slovu, ale dovolila satanovi vzít trochu z toho stromu 
převrácení. O to se jedná. „Kdokoli by přidal jedno slovo nebo také 
ubral jedno slovo z toho…“ A On je tentýž včera, dnes i navěky.  

143 Všimněte si. V pořádku. Ten zlý věk je z temnoty, a přesto patří 
do církve. Jejich bůh — oni ho milují za to, co jim dovoluje dělat. Nic je 
neodsuzuje, nic je netrápí, pokud jenom patří k církvi. Balám vyučoval 
církev stejným způsobem: „Sjednoťme se, budeme všichni jedno.“ To 
byl ten poslední úskok. Bůh jim nikdy neodpustil, že věřili této lži. 

Jan 6:49 

144 Zapamatujte si to, to byl neprominutelný hřích — třikrát ho 
vidíme v Bibli — každá osoba, která přidá jedno slovo vlastního 
výkladu k Božímu Slovu poté, co bylo potvrzeno jako pravdivé: v 
Edenské zahradě (je to tak?) … V Edenské zahradě způsobilo jedno 
přidané Slovo smrt; když Balám přidal slovo, že jsme všichni jedno. 
Bůh to nikdy Izraeli neprominul. Každý z nich zahynul na poušti, 
kromě těch tří, které Bůh vyvedl. Ježíš řekl: „Každý z nich je mrtev.“ 
To znamená věčně oddělený. Oni jsou všichni ztraceni, nikdy jim to 
nebude odpuštěno. To je neodpustitelný hřích, to nebude nikdy 
odpuštěno. Ó, aj, unikněte tomu, děti večerního světla.  

145 Podívejte se, kdo je vůdcem toho moderního náboženského 
zlého věku? Je to ďábel, který bere strom dobra a zla a vede ho tam 
(všimněte si) přivádí svou krásnou církevní nevěstu do Ekumenické 
rady na svatbu (velice dobrou!), svou krásnou vědecky založenou 
církev se všemi vědeckými tituly, které jen mohou získat, Ph.D. z 
Kristovy církve, Ph.D. z baptistů, presbyteriánů, letničních a všech 
ostatních a přivádí ji celou vyšňořenou, početnou církev, všechny do 
Ekumenické rady — „Jsme přece jedno.“ To jim nikdy nebude 
odpuštěno. Denominace… Nosit značku denominace, to je znamení 
šelmy. Tím jsme už procházeli, jak se to může stát. Unikněte tomu, 
děti, unikněte tomu, rozumíte. Velká krásná církev na ekumenickou 
svat… nosí jeho značku, šortky (jistě), světsky oblečená, sexy, nalíčená, 
opravdu dobří ďáblovi učedníci, s cílem svést syny Boží — přiženit 
urostlého chlapce do něčeho zvrhlého. To je pravda. 

146 On řekl: „Stříhání vlasů? Co to s tím má společného?“ Bratře, 
zastavme se tady na chvilku. Právě jsem pocítil, jak se někdo proti 
tomu staví. Mohl to být klidně i někdo na telefonní lince. Poslyšte. 
Vlasy jsou pro ženy nazarejským slibem. Samsonovy vlasy pro něj byly 
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nazarejským slibem. A když si žena stříhá vlasy, popírá svůj nazarejský 
slib, že je Kristovou nevěstou, protože tam v této jedné věci poskvrnila 
celý obraz. Opravdu. Nazarejství znamená, „ten, kdo je zasvěcen 
určitému záměru“. Souhlasí to? Samson byl zasvěcen pro určitý věk a 
pro určitý záměr; a proto měl dlouhé vlasy. 

1. Korintským 11:15 

147 Žena, jež je Božím dítětem, si nechává narůst vlasy, aby ukázala 
své zasvěcení každému Božímu Slovu. Pokud si je ostříhá — nezajímá 
mě, jak umí tancovat, zpívat, jestli je ve sboru, mluví v jazycích, běhá 
sem a tam a je ve všech možných společenských sdruženích — ona je 
mrtvá. Je to: „Tak praví Pán,“ Boží Slovo (1. Korintským 14). Popřela 
svůj nazarejský slib a zaprodala ho bohu tohoto moderního věku. Ona 
to dělá. Tedy, styď se, dámo… nebo ženo.  

1. Mojžíšova 6:2; Matouš 24:37; Lukáš 17:26 

148 Ony opravdu loví Boží syny, jak to již bylo řečeno Ježíšem: „Jak 
bylo za dnů Noe (krásné ženy a synové Boží si je brali) tak bude, když 
se Syn člověka vrátí.“ A jejich bůh si myslí, že to je velké a krásné a 
vědecky založené.  

149 Poznání, hollywoodská móda podle jejich vzoru, všechno 
prodáváno v jejich vlastním krámu, jistě, všechny ty pitomosti a 
nesmyly, však víte. Ona, její církev si to jednoduše oblíbila. Ó, aj! 
„Chci, aby sis uvědomil, že jsem metodista. Já jsem presbyterián. Náš 
pastor má lepší cit, než aby mluvil o těchto věcech.“ Pak má pro tyto 
věci tedy lepší cit než Bůh. 

Matouš 6:27; Lukáš 12:25 

150 Ona, církev to jednoduše uctívá; ona to má ráda. Prostě to, co 
se jí líbí. Ona se nepřipojí k ničemu, bratře, ani nevstoupí do ničeho, 
kde by musela jednat odlišně než tyto moderní Jezábely, protože má v 
sobě takovou povahu. Jak můžete mít povahu… „Kdo z vás může 
pečlivým staráním přidat ke své výšce jediný loket?“ Jestli jste se 
narodili, abyste měli pět stop, pak nebudete mít šest. Jako napínák 
Bootha Clibborna…  

151 Poslyšte, muži, vy bando Rickeyů, jestli jste se narodili jako 
muži, pak se jako muži chovejte. Ty vaše ofiny sčesané až do tváře a 
kudrlinky, abyste zvýšili svou sexuální přitažlivost. Proč, vy převrácené 
pokolení hadů, co se s vámi děje? Můj Bůh bude jednoho dne tento 
národ soudit ohněm. On ho potopí do oceánu. Hodina Jeho soudu je 
blízko. To platí pro celý svět. 

152 Náboženská převrácenost, lidská převrácenost, muži dokonce 
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neví, k jakému pohlaví patří, ani ženy. Postaví se oblečené v mužských 
kalhotách nebo v šortkách, oblékají se… každý její pohyb zvýrazňuje 
tvar jejího těla; a nazývá se křesťankou. Ona ani není dámou, natož 
křesťankou. Je pouliční prostitutkou a satanovým nástrojem, 
inspirovaným samotným satanem, aby posílala Boží syny do pekla a 
vyplnila Slovo, o němž Ježíš Kristus řekl, že se bude dít. Nechtěl jsem 
to říct, ale On to přesto řekl. Vidíte, odkud pocházejí tyto náboženské 
duchy, ten zkřížený strom? 

5. Mojžíšova 22:5; 1. Korintským 11:5, 13 

153 Ptáte se: „Co je špatného na těch kalhotách,“ nebo jak tomu 
říkají, těm kalhotám na kolo, cokoliv to je? Bible říká, že každá žena, 
která se oblekne do mužského oblečení, je to v Božích očích ohavnost. 
To je: „Tak praví Bible.“ A žena, která si ostříhá vlasy, zneuctívá svou 
hlavu. A ona není ani… Je to dokonce pro ženu hříšné modlit se s 
krátkými vlasy, to říká Bible, veřejně se modlit s odhalenou hlavou.  

1. Korintským 11:15; Kolossenským 2:8 

154 Ó, říkáte: „Já nosím klobouk.“ Ty pokrytče. Učíš ženy takové 
věci; vždyť Bible říká, že vlasy jí byly dány jako přikrytí, a ne nějaký 
lidského původu klobouk! Říká to Bible. Já za to nenesu zodpovědnost; 
jsem zodpovědný říct pravdu. Nebuďte neuctiví, jak říká Bible a 
nemanipulujte podvodně se Slovem Božím, abyste vyhověli bandě 
nějakých Ricket.  

155 Mám tady slovo zlý; místo zlý jsem si tady poznamenal Elvis1; 
ale to je v podstatě jedno a totéž. Slovo Elvis znamená „kocour“, a 
slovo Ricky znamená „krysa“. A když říkáte „malinký Ricky“, myslíte 
tím „malinká krysa“. A jak ho nazýváte, takovým je. Jestli se vaše děti 
tak jmenují, okamžitě to s ohledem na Evangelium změňte. 
Nenazývejte děti… Nikdy jsme v Bibli taková jména ani v žádném 
jiném věku neslyšeli. Je to jméno pro tento věk. Pokud někdy byly 
převrácené krysy a kocouři, je to tady. 

156 To všechno — milion dolaroví diskžokejové a ta malá děcka, 
která tam chodí… Nemůžou jít ani do školy, aniž by si nestrčili něco do 
uší a neposlouchali nějaké tranzistorové rádio, které mají v kapse a 
prostě „bum, bum“. Ach, vycházejí z domů a my jsme udělali… Jistí lidé 
přišli natřít můj dům, řekl jsem jim: „Dejte to odsud pryč. Pokud bez 
toho nemůžete pracovat, tak o vaši práci nemám zájem. Tak mě to 
znervózňuje, že tady nemohu ani stát. My jsme toto místo zasvětili 
Bohu. Nechceme tady nějaké boogie-woogie, nesmysly těch posledních 
                                                 
1 V ang. Slovní hříčka: evil— Elvis 
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dnů, aby to tady hrálo.“ Řekl jsem: „Vypněte to, jinak o vaší práci 
nemám zájem.“ 

157 Všimněte si. I když nábožní, ó, jistě, chodí do kostela, stojí v 
předsíni a poslouchají boogie-woogie. 

158 Také si všimněte. Kristova nevěsta Slova rovněž dozrává a také 
vidíme, kam spěje antikrist. On začínal tady, ale teď dorůstá do hlavy, 
Ekumenická rada dorůstá do církevní hlavy. A ta malá církev, která 
rovněž přichází, Kristova nevěsta Slova skrze tyto věky se blíží k 
Hlavě, protože bude znovu sjednocena se svým Druhem. Vždycky, tak 
jako církev, se také musí všechno ostatní sjednotit. Pšenice, všechno 
ostatní, ono to dochází až do hlavy, odkud to začalo, jako Kain a Abel. 
Nevěsta Slova směřuje do osoby Slova Božího, které je projeveno v 
tom zlém věku, v němž žijeme. Vidíte, kam to směřuje? 

Efezským 5:27 

159 A satan brzy vezme svou intelektuální nevěstu a povýší toho 
velkého chlapíka, který je antikristem, tu hierarchii, a posadí ho na 
trůn a celý svět ho bude obdivovat. A pak přijde Kristus, a ti dva 
nemohou existovat současně. A království mu bude vzato. Bude zničen, 
a Kristus, Slovo Boží… Vždyť žena je částí mužova těla. Oni nejsou dva, 
oni jsou jedno. A nevěsta, církev Slova, lid povolaný odtud a odtamtud 
pro Jeho jméno, bude sjednocen v těle Ježíše Krista. Království 
antikrista bude vzato a zničeno, a Kristus zaujme trůn a posadí se na 
trůnu svého otce Davida a bude kralovat tisíc let. Potom představí 
Bohu církev bez vady a poskvrny. Ano.  

160 Tedy. Všimněte si jejích dlouhých vlasů, ony jsou nazarejským 
slibem vůči Slovu. Chtěl bych teď představit Kristovu nevěstu. Už jsme 
představili tu antikristovu; kde se nachází, nábožná, a tak dále, 
vědecky založená. Nuže, ta malá pokorná Kristova nevěsta věří 
jednoduše Slovu, kýmkoli ona je; jsou to jednotlivci. Doufám a věřím, 
že tady mnozí sedí a mnozí poslouchají. Doufám, že já sám a jeden 
každý z vás jsme částí této nevěsty. Doufám, že mnozí… Jistě, všichni, 
kteří k tomu byli ustanoveni, to docílí, protože to je jejich povaha. 
Oni… Pohleďte, Slovo může rozpoznat jedině Slovo. Ono nemůže 
rozpoznat denominaci nebo nějakou převrácenost. Oni ví, oč se jedná; 
je to Slovo, rozumíte. A nemohou rozpoznat nic… Pšenice nemůže být 
ničím jiným než pšenicí. Byla od počátku pšenicí a dozraje do podoby 
pšenice. Koukol se nikdy nemůže stát pšenicí, i když je zaléván tímtéž 
pomazáním, rozumíte. Ale to není pšenice — jak jsem již jednou řekl o 
tom stromu, do něhož byly naroubovány různé větve. 
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Židům 13:8 

161 Její dlouhé vlasy, nazarejský slib, ukazují, že ona dala slib Bohu. 
Její krásné šaty Jeho zaslíbeného Slova pro tento věk, v němž žije, jsou 
ovinuty kolem ní a ztotožňují ji s Ním podle Židům 13:8: Ježíš Kristus 
je tentýž včera, dnes i na věky. A ona je částí Ženichova Slova a je mu 
věrná po každé stránce…  

162 Podívejte se teď. Jestli žena jde a vdá se za nějakého muže a jde 
a pak se dvoří nějakému jinému muži a má s ním poměr a pak se vrací 
ke svému muži, on by ji měl bez pardonu vyhodit. Souhlasí to? Ona mu 
musí být věrná, protože mu to slibovala. A Kristova nevěsta slibovala 
Kristu a On je Slovem. A ani jedno mrknutí na druhou stranu. Žena by 
neměla ani mrknout na jiného muže. Neměla by to naznačit žádným 
projevem, žádnou emocí vůči němu, protože ona je se vším všudy 
nevěstou jednoho ženicha. A my nechceme žádný z těch zkřížených 
stromů vaší denominace. Buďte věrní Kristu, Slovu. On to potvrdí, že je 
to pravda. 

Jan 10:5, 27 

163 V žádném případě. Dokonce žádný citový projev vůči němu 
nebo nějaký náznak dvoření nebo připojení se do jeho řad, nebo něco 
takového, nebo aby ji objal, aby mu spočinula v objetí, nebo aby jí něco 
v tom smyslu namlouval. Vy posloucháte pouze jeden hlas: „Moje ovce 
slyší můj hlas a za cizím nepůjdou…“ A co je Jeho hlas? Hlasem 
každého muže je jeho slovo, a to je to, Bible. Ani jedno slovo k tomu 
nemůže být přidáno a ani jedno vzato, zůstaňte pouze věrní tomu 
hlasu. Za cizím nepůjdou, za denominací.  

164 A nakolik je částí Ženicha a je mu věrná po každé stránce, 
očekává na svatbu, na sjednocení, ne na Ekumenickou radu, ale na 
svatební večeři v oblacích. Ona obdržela (to je pro náš sbor) obdržela a 
bylo jí zjeveno těch sedm zapečetěných tajemství Bible. Uviděla tu 
pošetilost svůdce, který se tak přiblížil k pravdě, že by skoro svedl 
vyvolené; jenže ona to vidí. 

165 Ona… Vidíte ty dva protikladné duchy, jak působí v tomto zlém 
věku? Můžete to vidět? Každý z nich je velice nábožný, Kain i Abel; a ti 
duchové jsou znovu u hlavy, jsou stejní jako na počátku: jeden uctíval 
krásou, poznáním a vzděláním a vědou a etikou, zatímco ten druhý 
vírou ve zjevené Slovo Boží. Oba se dnes ráno nacházejí přímo v této 
budově. To je pravda. 

Zjevení 17:5 

166 Zjevení nebo víra v Jeho Slovo nepožaduje vědění. Ryzí pravý 
křesťan… Oni se ptají: „Máš doktorát?“ Tohle si nepožaduje: „Věřím 
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Jeho Slovu,“ vidíte. Nic nepožadují; nepožadují vzdělání, nepatří k 
žádné denominaci, k nějaké společnosti nebo k sektě. Oni patří Kristu. 
To je Jeho manželka, ne manželka církve, ta je prostitutkou. Bible říká, 
že byla nevěstkou a matkou smilnic. A ony se všechny spolčily 
dohromady, aby vytvořily tu stejnou nevěstku. A tento druh ženy, to je 
žena, která je nevěrná svému muži. A ona tvrdí, že Kristus je její 
manžel, a přitom patří do denominace. Jaký nesmysl. Vy patříte Kristu.  

167 Ale v poslušnosti tato obyčejná žena víry, která žije vírou, 
nevěsta, ta osoba nacházející se zde a tam a tady, odkudkoliv je, nebo 
odněkud z nějaké jiné církve nebo denominace, cokoliv to je, někteří 
věří Slovu Božímu, jsou poslušní, očekávají v lásce na zaslíbení tohoto 
věku, kdy se naplní. Ona na to očekává. Je částí Slova a dává pozor na 
svůj život, aby projevoval Slovo. Bratři, copak to nevidíte? Doufám, že 
vám to neprochází nad hlavou. Tělo na to čeká (ono je Slovem) očekává 
na ten život, jímž je Duch, aby to bylo potvrzeno a obživeno. Na to ona 
očekává. Žádný jiný život v ní nebude fungovat. Ona nemůže přijít k 
životu žádným jiným způsobem, i když ho tam může pociťovat. Ona ví, 
že se to stane; potom se to tady děje a ona se probouzí. Bůh řekl: „Ať 
se stane,“ a ona přišla, tak jako ta první přišla. 

1. Mojžíšova 4:8; Kazatel 11:1; Galatským 6:7 

168 Děti neposlušnosti — neposlušnost, to znamená „vzpoura“. 
Díval jsem se do slovníku, abych se o tom ujistil. Vzpoura, vzpoura 
proti čemu? Proti zjevenému Božímu Slovu. Tak jako Kain se vzbouřil 
proti Abelovu zjevenému zjevení, jež bylo potvrzeno Bohem, že je 
spravedlivý. Kain se proti tomu vzepřel a zavraždil svého bratra. 
Farizeové se svým denominačním zjevením Slova Božího vybrali 
lidskou volbou muže a povstali proti potvrzenému Slovu Božímu, které 
bylo na ten den projeveno, proti Ježíši Kristu a zabili Ho. Souhlasí to? 
A tak se děti neposlušnosti vzpouzejí proti Slovu Božímu. Nuže, vidíte, 
na čem oni stojí? „Ó, dny zázraků jsou minulostí.“ 

„Ježíš Kristus není tentýž…“ 

„Taková věc jako křest Duchem svatým, neexistuje. To jsou všechno 
nesmysly!“ Vidíte? Vzpoura. Nemusí říct ani dvě věci; stačí, když 
řeknou jednu a tím to hasne. A v tu ránu je to vzpoura. Nemohou říci: 
„Nemáte oči, nemáte uši.“ Musíte vzít celé tělo, celé Slovo, rozumíte.  

 Z ní vychází volání Ducha svatého: „Nebuďte účastníky jejího 
denominačního dogmatu,“ když se posmívá a pohrdá Slovem Božím 
pro tento den. Bohu se nelze vysmívat. Pamatujte si, ona za to dostane, 
nebojte se. Ona za to schytá. Bible k Efezským 4:30, pokud si to chcete 
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poznamenat, Efezským 4:30 říká: „Bohu se nelze vysmívat. Vždyť 
cokoliv člověk rozseje, to také sklidí.“ Oni se Mu nemohou vysmívat, 
tropit si žerty a mluvit takové věci, a přitom by jim to prošlo. Jako 
chléb pouštěný po vodě, on se vrátí.  

169 Ona je ďáblovou nevěstou zahalenou jeho nábožným a hovícím 
si v hříchu poznáním pro tento přítomný zlý věk, aby vás sváděla. Ó, aj, 
celá klika denominačních svůdných duchů skrze vědecké poznání a 
moderní civilizaci tvrdí – (během několika minut bychom rádi skončili; 
musíme zastavit, protože to celé nezvládnu, rozumíte) — tvrdí, že staví 
velkolepý svět, v němž byste mohli žít. Ona tvrdí, že své civilizaci 
postavila znamenité kostely, fakulty, školy, nemocnice, knihovny a 
zabezpečuje dočasnou pomoc pro lidi bez Slova Božího. A ona to 
opravdu dělá. Dokázala, že je schopna to dělat. A lidé se na to nechali 
nachytat. Ano. Školy, denominace, kultura, lépe oblečení lidé, lepší 
jídlo pro lidi… raději bych měl existenční minimum a byl v pořádku s 
Bohem, než mít třikrát denně pečené kuře a přitom patřil nějaké 
prostitutce, jako je tahle. 

1. Tessalonicenským 5:2; 2. Petrova 3:10; Zjevení 18:1, 4 

170 Zapamatujte si, že tato hodina je nablízku, kdy přijde to 
znamení. A buď budete v něm, nebo mimo. Ale to přijde jako zloděj v 
noci. A to vás zastihne přímo v něm, a už jste v tom. Nebude způsob, 
jak se z toho dostat. Prostě jste v něm. Vyjděte! Anděl sestoupil z nebe 
s ozářenou tváří a vykřikl k lidem mocným hlasem, až se země 
zachvěla: „Vyjděte z Babylonu. Protože ta říše padla. Nebuďte 
účastníky jejích ran, můj lide!“ Vyjděte z něj. Vyjděte ven! Copak jsme 
to před chvílí nečetli ve Slově? Anděl je „posel“, rozumíte, on sestupuje 
dolů. Všimněte si. Duch svatý: „Vyjděte z ní, abyste nebyli jejich 
spoluúčastníky.“  

171 Nuže, ona vystavěla všechno možné. Staví velké kostely. 
Postavila fakulty, školy, bere lidi a vzdělává je do takzvané lepší 
civilizace, vzdělává je skrze moderní civilizaci, která je přivádí do jámy 
smrti skrze poznání, daleko od Boha a Jeho Slova. Copak nevidíte celý 
tento plán? Vidíš to, církvi? A vy, kteří jste u rozhlasových přijímačů, 
pokud to vidíte ve svých vlastních shromážděních, řekněte: „Amen.“ 
Potom ti ostatní budou vědět, kde stojíte, rozumíte. Ona je taková. Ona 
je… Je to bůh této země, a ona postavila fakulty, postavila nemocnice, 
postavila knihovny. Postavila všechny tyto věci pro dočasnou pomoc 
lidem, právě proto, aby je svedla a dostala mimo Slovo. A kam je 
přivedla? Celá světská církev je ponořena ve smrti, protože Bůh řekl, 
že spálí nevěstku s jejími dětmi věčným ohněm. Vyjděte z toho, lidé. 



40 Bůh tohoto zlého věku 

Nebuďte tam chyceni. Odejděte od toho pryč tak rychle, jak jen 
můžete. Ona to byla schopna udělat skrze její vědecké poznání 
(všimněte si) bez Božího Slova. 

1. Korintským 2:14; 1. Tessalonicenským 1:5 

172 Bůh nikdy neustanovil, abychom šli a měli školy. On to nikdy 
neudělal. Nikdy nám neřekl, abychom stavěli nemocnice. Ony jsou 
dobré. Ale nikdy nám neřekl, abychom stavěli knihovny. Ne. Nikdy. On 
řekl: „Kažte Evangelium.“ A Evangelium je projevování a dokazování 
moci Ducha svatého. Pavel řekl: „Evangelium k vám nepřišlo jenom ve 
slovech, ale skrze projevy a důkazy Ducha svatého.“ Pavel řekl: 
„Nepřišel jsem k vám s velikými slovy od nějakého doktora toho a toho, 
ale přišel jsem k vám v moci a projevu Ducha svatého, aby vaše víra 
nespočívala v moudrosti poznání lidí tohoto světa, ale v moci 
zmrtvýchvstalého Ježíše Krista; protože On žije, On je tentýž včera 
dnes i navěky.“ Bože, pomoz nám, abychom této věci věřili, a Bůh tu 
věc potvrdí tak, jak to dělával.  

Matouš 10:25 

173 On2 vás zadržuje, abyste neviděli opravdové zjevení a abyste 
neměli víru v Boží Slovo, které je dnes zjevené a potvrzené. Dělá to 
skrze své školy, knihovny, literaturu, nemocnice, a tak dále, vidíte. On 
vás před tím zadržuje. A on teď vykládá právě tak, jak to vykládal 
faraonovi a snaží se vás zadržet před tím, abyste neviděli význam 
potvrzeného Slova Jeho zaslíbeného věku ve večerním světle, 
potvrzeného a dokázaného. Usiluje o to, aby svým poznáním a školami 
a lépe vzdělanými lidmi, etikou a tak dále, vás zaměstnával, abyste to 
neviděli. Prostě vším, tak abyste se nemohli podívat a neuviděli, že to 
je Ježíš Kristus. A odkud víš, že to je Ježíš Kristus? On je Slovem a je 
Slovem tohoto věku. A pro tento věk řekl, že se to stane v tomto věku, 
a hle, děje se to, vidíte. A on usiluje o to, jak jen může, aby vás 
pozdržel před tím, abyste to uviděli. On na to přišpendlí jakékoliv 
vykřičené jméno, rozumíte. Nazve to svatými povaleči a vším možným. 
Ježíše nazvali „Belzebubem“ a jestliže Mistra domu nazývali 
„Belzebubem“, o co víc nazvou jeho učedníky, vidíte, rozumíte?  

Matouš 24:24; Marek 13:22; Lukáš 17:28−30 

174 Usiluje o to, aby vás zadržel, abyste nepochopili správný 
význam Slova, ne to co… Vidíte, on ho vykládá, říká, že to znamená 
toto. Bůh řekl: „Zaslíbil jsem, že v těch posledních dnech vám pošlu 
Malachiáše 4.“ K tomu není zapotřebí žádný výklad. On to vyložil. 
Řekl: „Tak jako bylo za dnů Lota, svět bude ve stavu Sodomy; a v tom 
                                                 
2 bůh toho zlého věku 
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čase zjevím Syna člověka přesně podle toho.“ Máme všechny možné 
napodobeniny, vyvozujeme z toho všechno možné, ale máme také 
jeden originál. On řekl, že to udělá. Řekl, že povstane antikrist a téměř 
svede vyvolené, kdyby to jen bylo možné. Ale řekl: „Nechte je tak. Ať si 
jdou dál. Jejich nerozum vyjde najevo.“ Jak? Test Slova to dokáže, 
rozumíte. Když přistupujete ke Slovu: „To platilo tehdy a takhle… Ó, já 
nevěřím v semeno hada; já tomu nevěřím, ani tomu ani tam tomu.“ 
Nikdy ti to nebylo zjeveno. Nikdy.  

 Ó, bratře, jen se podívej kam… Za chvíli skončíme, protože je 
dvanáct hodin. 

175 Všimněte si, oni se vás snaží zadržet, abyste neuviděli význam 
Slova tohoto věku večerního světla, které je vykládáno. To je… Co to 
znamená? To znamená, že čas exodu je blízko a Bůh pro ni přichází, je 
to tak jisté, jakože svět světem stojí, rozumíte. 

176 Chtěl bych vám teď položit otázku, zatímco… Je dvanáct, pět 
minut po dvanácté a dnes večer budeme pokračovat. Vidíte boha 
tohoto věku? Věříte tomu? Vidíte, jak to je, církev, intelekt, věda? Celý 
svět do toho patří (vidíte), denominace. Říkáte: „Já jsem křesťan. A do 
které denominace patříš?“ Dobře, kdybych patřil k denominaci, 
pochybuji, že bych byl křesťan. Tedy, to jsou odvážná slova, ale 
pravdivá. Právě jsem řekl, že poznání a věda s křesťanstvím nemají 
vůbec žádné obecenství. To jedno je z ďábla, zatímco to druhé je z 
Boha. A všechno, co popírá Boží Slovo, od toho se musíte držet 
zdaleka, rozumíte. 

177 Nikoliv. Bible volá v těch posledních dnech křesťany, aby vyšli z 
té prostitutky, z toho stromu dobra a zla. Samozřejmě, ona má i něco 
dobrého. Může někdo říct něco špatného o nemocnici? Ne. O 
knihovně? Ne. O vzdělání? Ne. Ale, vidíte, oni jim to všechno dávají 
beze Slova. Vidíte, jak je to svůdné? Dávají jim církev, do které mají 
chodit, chvály a jak mají uctívat, bůh sedící na trůnu. Tak to Bible 
předpověděla. 

178 A teď patříte k jednomu z těch těl. Na zemi jsou teď jenom dvě. 
Bylo to tak vždy a bude, dokud Ježíš nepřijde a to jedno bude zničeno. 
A vy budete patřit k jednomu z těch těl. K jednomu se můžete připojit; 
do toho druhého se musíte narodit. Jednoho z nich jste částí, protože 
jste se do něho narodili; musíte být jeho částí. Copak mohu popřít, že 
mám ruku? Stejně tak nemohu popřít žádné z Božích slov. Jestliže jsem 
částí Boha, jsem částí Williama Branhama, jsem v částech a každá část 
(úd), je mou částí. A každé Slovo Boží musí odpovídat mému duchu, 
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musí odpovídat mé duši, musí odpovídat mému způsobu života. Musí 
odpovídat mým názorům. A pokud jsou mé názory v rozporu s Ním, 
pak ve mně Boží duch nepřebývá. To je pravda. Nemohu z Toho popřít 
ani jediné slovo. 

179 Patříte k jednomu z těch těl. Musí to tak být, prostě to tak musí 
být. Buď je to tělo Boží skrze Slovo, nebo tělo satanovo skrze církev. A 
celý svět… Musím patřit k nějaké církvi. Ona uctívá nějakého boha. 
Musíte uctívat buď boha poznání; spoléháte na to, co slyšíte na základě 
poznání a spoléháte na to nebo na tamto nebo na něco jiného, nebo 
spoléháte vírou na Slovo Boží, a očekáváte, že On ho potvrdí a obhájí. 
Taková je církev Boží: 

Očekávám na příchod toho radostného 
dne Milénia, 
když náš požehnaný Pán přijde 
a vychvátí svou očekávající nevěstu. 
Ó, mé srdce je naplněno vytržením, 
zatímco pracuji, bdím a modlím se, 
protože náš Pán přichází zpět na zem. 
Ó, náš Pán přichází zpět na zem. 
 
Satan bude svázán na tisíc let; 
nebudeme už mít pokušitele, 
potom, když Ježíš se vrátí zpět na zem. 

2. Tessalonicenským 2:4 

180 Ó, lidé Spojených států, kamkoli jde toto poselství, utíkejte, jak 
rychle jen můžete, od toho poznání, od toho vědeckého věku, v němž 
žijeme. Utečte do Slova Božího! Nikdo nemůže… nikdo to neví, nikdo 
to nemůže dokázat. Dokazuje to sám Bůh. A nikdo to nemá právo 
vykládat, ani já, ani žádný jiný člověk na to nemá právo. Bůh podává 
sám svůj vlastní výklad. On dal to zaslíbení. On řekl, že to udělá v těch 
posledních dnech. A v těch posledních dnech bůh tohoto světa zaslepí 
lidské oči svým intelektuálním poznáním a zkříženým poznáním dobra 
a zla a bude to stále podávat lidem. A tady to přichází, blíží se to ke 
svému závěru, ty denominace z dávných temných věků a ještě před 
temnými věky a všechno to vyvrcholí v supermanovi, v satanovi, který 
řekl: „Vyvýším se nad Boží syny. A oni mě budou poslouchat.“ A on se 
jako Bůh posadí v Božím chrámu a synové Boží se na to dají nachytat.  
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1. Mojžíšova 1:27; 1. Mojžíšova 6:2; Matouš 24:37; Lukáš 17:26 

181 Jakže, syn Boží říká: „Vždyť přece moje žena není… ona je 
dobrá…“ Jen v tom klidně pokračuj dál. Vidíte, říkáte: „Dobře, on řekl 
‚synové Boží.‘ „ Ano. Člověk, ať je to kdokoliv, byl stvořen k Božímu 
obrazu, k Boží slávě a žena je vedlejším produktem pro muže, ne Boha. 
To souhlasí. A když synové Boží viděli, že lidské dcery jsou pěkné, brali 
si je za ženy. A jako bylo za dnů Noe, tak bude při příchodu Syna 
člověka. Pohleďte, pokud chcete poznat, v jakém stavu se nachází 
církev, sledujte, v jakém stavu jsou ženy (vidíte, rozumíte), protože ona 
je církví. Sledujte, co ona dělá, vidíte. A v tom zlém věku prostituce…  

Jan 1:46 

182 Podívejte se. Na světě nebylo hanebnější, bezbožnější, 
degradovanější a mravně zkaženější město než byl Nazaret, a 
odtamtud si Bůh vybral pannu. Copak může něco dobrého pocházet z 
Nazaretu? A z tohoto zlého věku, v němž bůh tohoto zlého věku 
zaslepil lidem oči svými dogmaty a denominacemi, právě z tohoto 
věku, si Bůh vybírá lid pro své jméno.  

I když zde opovrhovaní a opomíjení, 
jednoho dne Pán vyvede 
své vyvolené za bránu; 
a to je hodné všeho. 
 
A pak budeme zpívat, vykřikovat a tancovat. 
Beránek setře naše slzy. 
Bude to radostný týden příchodu domů, 
těch prvních deset tisíc let. (To je pravda) 
 
Nádherný lid pro Jeho jméno, 
a oni se nazývají Jeho nevěstou. (Souhlasí to?) 
I když opovrhovaní a opomíjení, 
jednoho dne Pán vyvede 
své vyvolené za bránu; (V tom exodu.) 
A to je pro mne hodné všeho. 

Filipenským 3:10 

183 Stárnu a mé dny rychle ubíhají; můj zrak se začíná kalit a můj 
malý plamínek života začíná dohořívat, ale nebojím se temnoty, 
protože bych chtěl říct spolu s Pavlem: „Poznal jsem Ho v moci Jeho 
zmrtvýchvstání.“ Nezáleží na tom, kde mě pochovají, jestli se utopím v 
moři nebo shořím v peci nebo mě sežerou lvi, On zavolá mé jméno a já 
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odpovím. Amen! Modleme se.  

184 Jestliže je někdo tady nebo na telefonní lince, kdo poslouchá 
toto poselství v této zemi, ve vašich malých sborech a skupinách a v 
sálech a kdekoliv sedíte, pokud tam někdo je, dovol, abych tě 
přesvědčil, dovol, abych tě s naléhavosti přesvědčil, jako kazatel 
Evangelia, dovol, abych na tebe naléhal ve jménu Ježíše Krista, uteč 
před hněvem tohoto zlého věku. Nesluž bohu tohoto zlého věku. Ó, já 
vím, že řekneš: „Vždyť je to dobré, je to příjemné.“ Přesně tak, to je 
ten zkřížený strom. Jenže nemůžeš zkřížit rozum s Božím Slovem. To je 
Slovo, kterému se má věřit vírou a ne poznáním. Nemusíte tomu 
rozumět; vy to jednoduše přijímáte. Říkáte: „To je v pořádku,“ a potom 
díky tomu můžete žít. A to je všechno, oč On vás žádá. Pokud je tady 
někdo v naší skupině (nemůžeme udělat výzvu k oltáři, abychom vás 
sem zavolali, protože tady není místo) nebo někde připojen na 
telefonní lince, pokud tam je někdo, kdo Ho nepoznal, ne… 

185 Ó, ženy, dnes ráno jsem vás pokáral, to ne já, já jsem jen citoval 
Slovo. Krátké vlasy, ty skoupé šaty, ta sexy oblečení, která oblékáte; 
copak si neuvědomujete, že duch, který… drahé sestry, můžete být po 
stránce vašeho těla čisté, jenže po stránce vaší duše, copak nevidíte, 
co se vás zmocnilo? Copak Bůh může připustit, aby Jeho dcera 
vypadala sexy, aby sváděla Jeho vlastní syny k žádostivosti po ní, aby 
se následně oba zodpovídali za spáchané cizoložství? Myslíte si snad, 
sestry, že On by to udělal? Položte si tuto otázku. Ne, ani za deset 
milionů! Kdepak; nesvádějte něco takového na Boha. 

186 Bratře, copak by ti Bůh dal ducha tohoto světa, abys neviděl, že 
to je špatné? Oslepil snad tvé oči kvůli etice tvé církve, denominaci, 
vyznání víry, a tak dále, abys neviděl, že Bůh potvrzuje své Slovo a 
uskutečňuje je? Oddělilo tě tvé zaměstnání, tvůj šéf nebo tvá manželka 
nebo tvé děti nebo tvá církev nebo cokoliv jiného od Slova Božího, 
které je jediným zdrojem života? Utíkej, můj bratře. Miluji tě Božskou 
láskou. Nemám k žádnému ze svých bratrů větší úctu, než k tobě. 
Kdybych měl, pak bych dělal mezi lidmi rozdíly. Neříkám vám to proto, 
abych vás nahněval. Říkám tyto věci, protože jsou v Božím Slově. A 
jako služebník Boží s Boží láskou ve svém srdci vám říkám tyto věci, 
abyste to viděli a pochopili to. Těžko byste se to dozvěděli, kdybych 
vám to neřekl. Utečete dnes od toho? Tedy, ať jste na kterémkoliv 
místě na této zemi, skloňme hlavy. 

187 Drahý Bože, leží tady přede mnou kapesníky. Lidé jsou nemocní 
a já na ně vkládám ruce, a Ty je uzdrav. A věřím, Pane, že dnes večer 
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budeme mít velkou bohoslužbu a že Boží moc bude zde. 

188 Veliká znamení a zázraky, o nichž jsme slyšeli jako o výsledcích 
z těchto několika posledních shromáždění; jak ohromné je vidět, co se 
stalo. Prosím, drahý Bože, abys nám dal dnes večer dvojitou porci. 
Prosím o to s upřímností v srdci, Pane, protože to je moje láska k Tobě 
a ke Slovu a k těmto lidem. Vyslyš, drahý Bože. 

189 Pokud je někdo po celé této zemi nebo i tady na tomto místě 
nemocný nebo postižený a musí odjet a nebude tady dnes večer, anebo 
je někde mimo tam v těch sborech nebo na místech, kde se scházejí, 
prosím, uzdrav je. A teď, Pane, prosím za to uzdravení největší ze 
všech. Když uzdravíš jejich fyzické tělo z rakoviny, tuberkulózy, zápalu 
plic nebo něčeho takového, oni znovu onemocní, o tom není pochyb, 
pokud budou žít dosti dlouho, protože jejich tělo stále podléhá hříchu, 
prokletí. Ale dovol jim obdržet to opravdové Božské uzdravení, 
uzdravení duše, které je učiní novým stvořením a způsobí přechod ze 
smrti do života a pak budou v tom starém příbytku čekat na vykoupení 
těla, potom co jejich duše byla vykoupena. Dej to, Pane. 

Jan 6:37, 44; 2. Korintským 4:23 

190 Ať utečou z těch denominací a vyznání víry. Bože, někde 
hluboko v těch vyznáních víry a denominacích jsem se setkal s 
některými z nejskvělejších bratrů, a Bože, jak to mám říci, aby to 
uviděli a mohli vidět Slovo. Trápí mě to, ale znovu opakuji, že Ty jsi 
řekl: „Nikdo ke mně nemůže přijít, bez ohledu na to, jak by byl mírný, 
dobrý, pokorný, pokud ho Otec nepovolá; a všichni, které mi Otec 
dává, přijdou ke mně.“ A Pane, cítím jedinou zodpovědnost, abych 
mluvil pravdu a ne, jak to Pavel řekl, chytrácky Slovo Boží 
nepřekrucoval a smíchal ho s denominačním dogmatem, jako ten 
smíchaný, zkřížený strom poznání dobrého… dobrého a zlého, ale s 
otevřeným srdcem a Duchem svatým. Dej to, Pane. Zachraň každého.  

Lukáš 23:34 

191 A teď, se skloněnými hlavami a zavřenýma očima, a ne kvůli 
mně… Nemohu to takhle říci: „Je mi jedno, jestli to uděláte nebo ne“; 
mně na tom záleží, já vás miluji. Miluji vás a doufám, že si nemyslíte, 
že jsem k vám mluvil tak ostře, jak řekl Pavel: „Chtěl bych být mezi 
vámi a změnit svůj postoj.“ To nebylo kvůli tomu, že je neměl rád; on je 
miloval. Ne jak je musel Ježíš pokárat a pak za ně umřít, rozumíte. 
„Otče, odpusť jim, vždyť nevědí, co dělají.“ Když pomyslím na to, že 
lidská duše chce být v pořádku, usiluje o to, aby byla v pořádku; a když 
vidím ďábla (to je ten, proti kterému stojím), který zaslepil oči těchto 
lidí. Tento národ by měl hořet Boží slávou, když spatřil to, co se v něm 
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stalo v tom posledním dni, v tom posledním… Proč už pohasla 
probuzení v těch starých zemích? Toto tady je Západní pobřeží a dál 
na západ se už nemůžeme posunout.  

192 Nuže, ta bariéra hříchu se ozvala z hlubin země, a ona se 
potopí. Některá místa v Los Angeles a Hollywoodu se propadají několik 
palců za hodinu a neexistuje možnost, jak to zastavit. Ano, jsme tady. 
Téměř v každé chvíli můžeme uslyšet zavolání. Pokud o tom víte… No, 
ať se nikdo neohlíží, ale jestli jste usvědčeni ve svých srdcích… Prosím 
vás, já nemohu znát vaše srdce, jedině že by mi to Bůh zjevil. Ale z 
hloubi svých srdcí, pokud vidíte, že nejste na takovém místě, kde byste 
měli být s Bohem a Jeho Slovem ve víře, nechcete teď zvednout ruce a 
říci: „Pane, pomoz mi!“ Ó, Bože, z té přeplněné modlitebny, přeplněné, 
lidé stojí kolem stěn, uvnitř i venku, zvedly se doslova stovky rukou, 
možná se zvedlo dvě stě rukou. Děkuji vám za vaši upřímnost. 

Malachiáš 4:2 

193 Drahý Ježíši, nedovol, aby někdo z nich zahynul. Jako Tvůj 
služebník, který stojí mezi živými a mrtvými a ukazuji jim prstem na 
Slovo Boží, já je nejsem schopen zachránit, Pane, ale oni chtějí být 
zachráněni. A, Otče, jak jsem mnohokrát řekl, slunce ráno vychází; a 
když ono projde celou zemí; ono je posláno Bohem, aby dozrálo zrno a 
poskytlo přirozený pokrm, pro přirozený život. Ale, ó, Bože, Ty jsi řekl: 
„Těm, kteří se bojí mého jména, vzejde Syn spravedlnosti s uzdravením 
na jeho křídlech.“ Ať Slunce spravedlnosti, Slovo Boží vzejde v srdcích 
lidí a uzdravující paprsky víry v Jeho Slovo uzdraví každého 
neposlušného Slovu a přivede ho k plnosti synů a dcer Božích. Jsou 
Tvoji, Pane. Ve jménu Ježíše Krista, jak tady, tak i na telefonních 
linkách, přináším ty, kteří k Tobě zvedli ruce, kvůli spasení svých duší. 
Amen!  

Tam moje vytržená duše najde 
(Kde? U tohoto oltáře.) 
Pokoj. (Vírou vzhlížím tam, 
kam jdu.) 
 
Blíž kříže, (Tam je zavěšeno Slovo.) 
v kříži ať je má sláva navždy; 
dokud moje vytržená duše 
nenajde pokoj u řeky. 
 
Ježíši, drž mne. (To znamená být ukřižován s 
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Ním. Nechci nic z tohoto světa. 
Udržuj mne v ukřižovaném stavu!) 
Tam je vzácný pramen; 
zdarma pro všechno — uzdravující proud, 
plynoucí z Golgotského pramene. 
 
V kříži tam, v kříži tam, ať je má sláva navždy; 
(Zvedněte ruce.) 
dokud moje vytržená duše 
nenajde pokoj u řeky. 

194 Podejte někomu ruku a řekněme: „Bůh ti žehnej, křesťane.“ 
Cítíte Jeho přítomnost? A tam na vlnách telefonu, všichni si podejte 
ruce a řekněte: „Bůh ti žehnej, křesťane.“ 

195 Víte, je tady bazén s vodou, tam vzadu. On si vezme lidi, kteří 
nosí Jeho jméno. Pokud jste nebyli pokřtěni ve jménu Ježíše Krista na 
odpuštění hříchů, je tady bazén, je tu i oblečení, stojí zde připraveni 
muži. Jste vítáni, pokud opravdu přijmete Ježíše jako svého Spasitele a 
věříte, že to je pravda. 

196 Pamatujte, nikdo v Bibli, ani v žádné jiné době před 
zorganizováním Katolické církve, nebyl nikdy jinak pokřtěn než ve 
jménu Ježíše Krista. Nenajdete žádné místo v Písmu ani v historii, že 
by nějaká osoba byla kdy pokřtěna v církvi živého Boha ve jménu titulů 
Otce, Syna a Ducha svatého. Je to katolický dogmat, nikoliv biblické 
učení. 

197 Když jsem hovořil s jedním knězem, zeptal jsem se ho na to. On 
řekl: „To je pravda, jenže my jsme církev a my to můžeme změnit, jak 
se nám to líbí. Církev na to má právo. Bůh je ve své církvi.“ 

Jan 1:1; Římanům 3:4 

198 Namítl jsem: „Bůh je ve svém Slově. A jestliže je církev…“ Řekl 
jsem: „Bůh je Slovem. A jestliže je církev v rozporu se Slovem, pak této 
církvi nevěřím.“ Považuji slovo každého člověka za lež, ať je to kněz, 
papež, kýmkoliv může být; ale Boží Slovo je pravdou. Pavel vyzývá 
každého člověka, nehledě na to, jakým způsobem byl pokřtěn, pokud 
nebyl pokřtěn ve jménu Ježíše Krista, aby přišel a pokřtil se znovu.  

Matouš 16:19; Skutky 10:47 

199 A potom, když už někteří obdrželi Ducha svatého, Petr řekl: 
„Copak jim někdo může odepřít křest vodou (Skutky 10:49) — když 
přijali křest Ducha svatého jako my na počátku…?“ A přikázal jim: 
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„Dříve než opustíte toto místo, i když jste již přijali Ducha svatého, 
přijďte a dejte se pokřtít ve jménu Ježíše Krista,“ protože Petrovi byly 
dány klíče království. A bylo řečeno: „Cokoliv byste svázali na zemi, já 
svážu v nebi.“ A co dělá ten klíč? On něco otevírá, tajemství.  

Matouš 28:19; Jan 5:43 

200 A Ježíš pak řekl: „Jděte a křtěte je ve jménu Otce, Syna a Ducha 
svatého,“ tam seděli ti slepí nevěřící… Sledujte! Proč Petr nevykonal 
tento příkaz doslovně? On to tak musel udělat. Protože když je člověk 
pokřtěn na tituly Otce, Syna a Ducha svatého, on není vůbec pokřtěn; 
on nemá žádné jméno. Otec není jméno, Syn není jméno a Duch svatý 
není jméno. Duch svatý je to, co je — jako já jsem lidská bytost. To je 
prostě Duch svatý. Otec je titul; já jsem otec. Syn je titul; já jsem syn. 
Člověk je titul; tím jsem já. Ale mé jméno je William Branham. A jméno 
Otce, Syna a Ducha svatého je jméno Ježíše Krista. Ježíš řekl: „Já 
přicházím ve jménu svého Otce,“ a jaké je jméno Otce? Každý syn 
přichází ve jménu svého otce, a Otcovo jméno je Ježíš Kristus, vidíte. 
Chápete, co tím myslím?  

Kolossenským 2:9 

201 Kdybych vám řekl, abyste šli a donesli mi něco z obchodu ve 
jménu starosty města… Kolik z vás ví, kdo je starostou tohoto města? 
Můj dobrý přítel Rich Vissing. Vy tam nepůjdete a neřeknete ve jménu 
starosty města. Řeknete: „Ve jménu Richarda Vissinga.“ Vy lidé z 
Jeffersonville, vy víte, o koho se jedná. A proto On řekl Otec, Syn a 
Duch svatý, v Něm přebývá Božství, plnost Božství tělesně. On řekl: 
„Křtěte je ve jménu Otce, Syna a Ducha svatého.“  

Skutky 2:38; Skutky 4:12 

202 Petr tam stál se zjevením (na němž On postavil svou církev), 
kým On byl; on řekl: „Čiňte pokání každý z vás a nechte se pokřtít ve 
jménu Ježíše Krista.“ A nikdy… Ten klíč se otočil v nebi a na zemi. 
„Není, dáno jiné jméno pod nebem, v němž bychom mohli být spaseni.“  

Jan 20:23 

203 Proč křtíte ve jménu Ježíše Krista? Na odpuštění hříchů. „Komu 
hříchy odpustíte, tomu budou odpuštěny,“ vidíte. Ale pokud si myslíte, 
že není hoden a nehodí se, aby byl pokřtěn, nedělejte to. Protože když 
to uděláte, pak to platí. Pochopili jste, co tím myslím?  

Slyším, jak můj Spasitel (Slovo!) volá 
(On volá tam dolů do hrobu.) 
Slyším („Proč nechcete se mnou umřít, abyste 
mohli se mnou povstat?“) Spasitel volá. 
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Slyším, jak mě volá Spasitel, 
(Ale co na to řekne svět?) 
„Vezmi kříž a následuj mne.“ 
 
(A teď, pokud jste nebyli…) Kde On 
(On je Slovem!) a já (Tady je bazén!) 
Kam mě vede, tam půjdu, 
kam mě vede, budu Ho následovat, 
půjdu s Ním, s Ním celou cestu. 

 Skloňme naše hlavy. 

Židům 13:5 

204 Drahý Bože, bazén je připraven. A teď promlouvej k srdcím, 
Pane. Ať uslyší Krista, Slovo, volající je a jdou s Ním celou tu cestu. 
„Půjdu s Ním do zahrady. Půjdu s Ním do bazénu. Přijmu Jeho jméno. 
Chci být jedním z těch, které On volá pro své Jméno. Budu věřit Jeho 
Slovu. Budu Ho následovat. Nikdy nebudu flirtovat s tímto světem. 
Budu věrnou zasnoubenou nevěstou. Neopustím ani kousíček Jeho 
Slova. Každý požadavek. Budu pravou ryzí nevěstou. Všechno, oč mě 
požádá, udělám.“ Jestli si můj nastávající Manžel bude přát, abych 
měla dlouhé vlasy, udělám to. Pokud si přeje, abych smyla celý ten 
mejkap, udělám to. Jestli si přeje… jestli mi říká, že to je nečistý duch, 
že to je ten zlý, a já s ním flirtuju v těch sexy šatech, poslechnu Ho a 
dám to pryč. Nezajímá mě, kdo se na to bude ptát. Dám je pryč. Pokud 
bude chtít, abych opustila tu skupinu, se kterou jsem, skupinu 
nevěřících, udělám to. I když si budu muset dělat svůj chléb sám nebo 
cokoliv jiného, On mi zaslíbil, že mě nikdy nezanechá a neopustí, 
udělám to. Projdu s Ním celou cestu. Pokud chce, abych byl pokřtěn v 
Jeho jménu, udělám to. A Pane, Ty jsi zaslíbil tady ve svém Slově, že to 
chceš. Ať to každá osoba uvidí, Pane, a něžně a pokorně se před tím 
skloní v Ježíšově jménu prosím. Amen.  

205 Patříte Bohu. Ať Bůh vezme tato skromná neurovnaná slova a 
udělá je pro vás reálná, to je moje upřímná modlitba. Bazén bude 
připraven. Každý kdo bude chtít přijít… kazatel to oznámí trochu 
později. Všichni, kteří činili pokání a chtějí být pokřtěni s použitím 
jména Ježíše Krista, prostě přijďte bez prodlení. Všechno je 
připraveno. Všechny věci jsou připraveny. Všechno, co můžeme udělat, 
abychom vám pomohli, abyste žili pro Boha, jsme tady, abychom to 
udělali. Bůh vám žehnej. 

206 Teď povstaňte. Tedy, naše krátká píseň, „Miluji Jej, miluji Jej, 
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protože On dřív miloval mě.“ Zazpívejme to teď společně. 

Miluji Jej, (Zvedněme ruce, 
když zpíváme.) Miluji Jej, 
protože On dřív miloval mě 
a vykoupil spasení mé na Golgotě. 

 S našimi skloněnými hlavami a srdci, broukejme to pro Něj. 

 Ó, Bože Otče, smiluj se nad těmi bídnými stvořeními, Pane. 
Posilni nás k tomuto úkolu, který leží před námi. Pomoz mi, ó Bože, 
pomoz mi! Cítím, že něco leží právě tady, Otče. Pomoz mi. Ó, Bože, 
abych poznal tu pravdu. Požehnej tyto lidi, drahý Bože. Veď je, prosím, 
v Ježíšově jménu. 

207 A když skláníme hlavy, chci poprosit zdejšího pastora, bratra 
Neville, našeho vzácného bratra, aby teď přišel a řekl nám, co chce 
říci… dále o křtu. Mohu oznámit, že… Myslím si, že bazén je stále 
otevřen. 


